
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2022. február 10-én megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Dr. Bakos Beáta, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Seresné Lados Éva, Tóth Imre 7 fő 
képviselő. 
 
Később érkezik: Dr. Mikola Nóra 1 fő képviselő. 
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt: Bajzáthné Bertalan Ildikó 1 fő képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Vinczéné Gál Éva a Polgármesteri Hivatal igazgatási osztályvezetője, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője, 
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője,  
Müllerné Braun Erika az Ozoróczky Mária Szociális Központ intézményvezetője, 
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Lólé Gyula a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, 
Farkas Katalin Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. cégvezetője. 

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester nagy tisztelettel köszönti a soros ülésen 
megjelenteket. Megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 7 fő jelen van, Dr. Mikola Nóra 
képviselő jelezte, hogy később érkezik, Bajzáthné Bertalan Ildikó képviselő jelezte 
távolmaradása okát, a képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitja. A meghívóban 25 
napirendi pont tárgyalása szerepel, megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy van-e 
valakinek plusz napirendi pont, illetve módosító javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: nyílt ülésben Egyebek című napirendi pont tárgyalását 
javasolja. 
 
Bertalan László képviselő: szintén Egyebek napirendi pont tárgyalását szerette volna 
javasolni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: javasolja, hogy nyílt ülésben 25. napirendi 
pontként javasolja tárgyalni a BM pályázattal kapcsolatos testületi határozat módosítását, 26. 
napirendi pontként a KLIK felvételi körzethatárral kapcsolatos kérelmét, így 27. napirendi 
pont lenne az Egyebek. Megkérdezi, hogy van-e még valakinek módosító javaslata? 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 25. napirendi pontként a BM pályázattal kapcsolatos testületi határozat módosítását 
tárgyalja a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
3/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 25. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
25./ Előterjesztés pályázat benyújtására önkormányzati feladatellátást szolgáló 

fejlesztések támogatására, a pályázat saját erejének biztosításáról szóló 2/2022. 
(II. 1.) számú határozat módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
   
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 26. napirendi pontként az általános iskolai felvételi körzethatárok véleményezését 
tárgyalja a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
4/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 26. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
26./ Előterjesztés az általános iskolai felvételi körzethatárok véleményezésére 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 27. napirendi pontként Egyebek című napirendi pontot tárgyaljon a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
5/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 27. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
27./ Egyebek 
 Előadó: Bagi Zsolt Arnold alpolgármester, 
  Bertalan László képviselő 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 27 napirendi pontot nyílt ülésben, 1 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
6/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
 

1./ Beszámoló az orvosi ügyelet 2021. évi munkájáról 
 Előadó: Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. képviselője 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

2./ Beszámoló az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 
2021. évi munkájáról 

 Előadó: Deák és Veres Ügyvédi Iroda képviselője, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

3./ Tájékoztató a jászladányi lakosok egészségügyi helyzetéről 
 Előadó: háziorvosok, fogorvosok, védőnők 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

4./ Javaslat az Önkormányzat 2021. évi költségvetési előirányzatainak 
módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
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5./ Javaslat az Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének 
módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

6./ A NÜVI beszámolója a közmunka programokban foglalkoztatottak által 
végzett munkákról 

 Előadó: Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

7./ Előterjesztés a polgármester szabadságának elfogadására 
 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

8./ Javaslat az óvodába történő jelentkezés módjának, az óvodai általános 
felvételi időpontjának elfogadására, valamint az óvoda heti és éves 
nyitvatartási idejének meghatározására 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

9./ Javaslat az óvoda és bölcsőde nyári zárva tartási idejének elfogadására 
 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

10./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére 3 fő pedagógiai 
asszisztens munkaidő módosításának engedélyezésére 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

11./ Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi 
Roma Nemzetiségi Önkormányzat között kötött együttműködési 
megállapodás felülvizsgálatára 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

12./ Előterjesztés az önkormányzat közművelődési feladatairól szóló 2/2005. ( 
I. 28.) önkormányzati rendelettel kapcsolatos törvényességi felhívás 
megtárgyalására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

13./ Előterjesztés a polgármester tiszteletdíjának és költségtérítésének 
megállapítására 

 Előadó: Bagi Zsolt Arnold alpolgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

14./ Előterjesztés az alpolgármester tiszteletdíjának és költségtérítésének 
megállapítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

15./ Előterjesztés az óvodai feladat-ellátási kötelezettséggel kapcsolatos 
törvényességi felhívás megtárgyalására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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16./ Előterjesztés a TOP_Plusz-1.2.1-21-JN1 kódszámú, „Élhető települések” 
című pályázat kapcsán projekt előkészítő tanulmány elkészítésére 
szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Kun Mariann ügyintéző 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

17./ Előterjesztés a TOP_Plusz-2.11.1-21-JN1 kódszámú, „Önkormányzati 
épületek energetikai korszerűsítése” című pályázat kapcsán projekt terv 
elkészítésére szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Kun Mariann ügyintéző 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

18./ Előterjesztés a TOP_Plusz-2.11.1-21-JN1 kódszámú, „Önkormányzati 
épületek energetikai korszerűsítése” című pályázat kapcsán koncepció 
tervdokumentáció elkészítésére szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Kun Mariann ügyintéző 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

19./ A Belügyminisztérium által az 5000 fő feletti lakosságszámú egyes 
településeket érintő, azonnali beruházásokhoz szükséges források 
biztosításáról szóló 1912/2021. (XII.15.) Korm. határozat alapján 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat részére támogatást nyújtott 
pályázat kapcsán közbeszerzési eljárást lefolytató cég kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Kun Mariann ügyintéző 

20./ Előterjesztés a jászladányi gyepmesteri telep működési szabályzatának 
módosítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

21./ Előterjesztés az egészségügyi alapellátási körzethatárainak 
megállapításáról szóló 19/2016. (X. 28.) önkormányzati rendelet 
módosítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

22./ Előterjesztés a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság kérelmének 
megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

23./ Előterjesztés az I-III. számú háziorvosi körzet háziorvos kérelmének 
megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

24./ Előterjesztés az Önkormányzat 2022. évi részletes költségvetésének 
megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
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25./ Előterjesztés pályázat benyújtására önkormányzati feladatellátást 
szolgáló fejlesztések támogatására, a pályázat saját erejének biztosításáról 
szóló 2/2022. (II. 1.) számú határozat módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
26./ Előterjesztés az általános iskolai felvételi körzethatárok véleményezésére 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
27./ Egyebek 
 Előadó: Bagi Zsolt Arnold alpolgármester, 
  Bertalan László képviselő 
 

Zárt ülés:  
 

28./ Előterjesztés a Jászladány, Szent Flórián u. 3. szám (2843 hrsz.) alatti 
ingatlanra tett vételi ajánlat megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 

1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló az orvosi ügyelet 2021. évi munkájáról 
Előadó: Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. képviselője 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszönti Farkas Katalint, az Országos Orvosi 
Ügyelet Nonprofit Kft. cégvezetőjét, megköszöni, hogy elfogadta a meghívást. Az írásos 
anyagot mindenki megkapta, megkéri Farkas Katalint, hogy röviden szóban foglalja össze a 
beszámolót. 
 
Farkas Katalin Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. cégvezetője: az éves beszámolóban 
részletesen leírták azt, hogy milyen ellátás volt a területen, illetve abból mennyi volt gyermek, 
felnőtt, mennyi volt a benti, kinti, illetve az esetlegesen továbbküldött esetek száma. 
Mindenki számára ismert, hogy az utóbbi két évét az egészségügynek az élet számos területén 
a covid járvány erőteljesen befolyásolja. Ezzel kapcsolatosan az önkormányzatoknak számos 
alkalommal küldtek email-eket, hiszen az ÁNTSZ folyamatosan küldi részükre az ezzel 
kapcsolatos fontos dolgokat, amiket az alapellátási ügyeletben, illetve az egészségügy más 
területén be kell tartani. 

(Dr. Mikola Nóra képviselő megérkezik,  
a képviselő-testület 8 fő képviselő jelenlétében folytatja munkáját.) 

 
Farkas Katalin Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. cégvezetője: ami esetleg nem biztos, 
hogy eljutott információként arról szeretne szólni. Az Országos Mentőszolgálat Hajdú-Bihar 
Megyében a tavalyi év 6. hónapjától átvette a megyében az ügyelet működtetését, ez 21 
központot jelent, ahol most az Országos Mentőszolgálat biztosítja az ügyeletet. Ez 1 éves 
projekt, tehát ez év június 30-ig szól ez a projekt, melynek tanulságait levonva fognak hozni 
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állami oldalról valamilyen továbblépést. Első körben tavalyi évben arról volt szó, hogy 2022. 
január 1-től ezt országosan kiterjesztik, ez a kiterjesztés nem jött létre. Mivel ott helyben 
vannak, és 10 településközpontban volt ott ügyeletük, úgy látják, hogy ez a projekt nem 
teljesen úgy sikerült, mint ahogyan azt tervezték. A 21 ügyeleti központból 10 ügyeleti 
központ működik, és ott sem feltétlenül orvossal, hanem mentőtiszttel, vagy ápolóval 
működik az ügyeleti ellátást. Tavalyi évben ennek hatására a rendeletbe beemelték a 
rendőrtiszti ellátást, ami azt jelenti, hogy hatáskörének megfelelően elláthat ügyeleti feladatot 
mentőtiszt, orvosi felügyelettel. Amiért már nagyon régóta lobbiznak, most beemelésre került 
a rendszerbe. A mentőtiszt két dolgot nem tehet meg az ügyeletben. Az egyik az, hogy nem 
írhat fel receptet. A jelen lévők közül biztosan többen is voltak úgy az elmúlt 2 évben, amióta 
a covid megjelent, hogy próbálták utolérni a háziorvosukat, aki szintén bizonyos esetekben 
távoli diagnosztizálást végzett, illetve elektronikus receptet írt fel. Manapság ez már abszolút 
megoldható. A másik, amit egy mentőtiszt nem tehet meg, az pedig a halotti dokumentum 
kiállítása. A halál megállapítása az feladata, de a dokumentum kiállítása és lepecsételése az 
nem a feladata. Az, hogy idén június 30-al mi fog történni, azt majd meglátják. Amiről még 
szeretne beszélni, hogy létrejöttek a praxisközösségek, nem tudja, hogy ezen a településen 
vagy a környéken ez hogyan valósult meg, vagy megvalósult-e, mert nem volt kötelező a 
praxisközösségekbe a háziorvosoknak belépni. Csak tájékoztatásként szeretné elmondani, 
hogy a praxisközösségeknek gyűjteni kell havonta pontokat, és az ügyeleti órákért is lehet 
egy-egy pontot kapni, tehát ha valaki 24 órát ügyel, akkor kap 24 pontot. Aki élni szeretne 
ezzel a lehetőséggel, az ügyeleti központ ezt le tudja igazolni számára. Ami még nagyon 
fontos, hogy az egészségügyben elindult egy nagyon komoly bérfejlesztés. Tavalyi év 
márciusában a szolgálati jogviszony bevezetésével egyúttal megváltozott a fizetésük is a 
kollégáinak, ami függetlenül attól, hogy ki hány éves, mindenkit érint. Egy mellékletben le 
van írva, hogy hány éves kortól hány éves korig milyen díjazás illeti meg a kollégákat. 
Nagyon nagy jelentősége volt a fiatal orvosok esetében, mert az ő díjazásuk az addigi 
díjazásukhoz képest viszonylag komolyan megemelkedett. Ez az idei évben folytatódott azzal, 
hogy az ügyelet díját minimum 6.000,- forintban állapították meg, és ez még különböző 
korrekciós tételekkel akár 10.000,- forintig is mehet. A korrekciós tényezőket befolyásolja, 
hogy ki milyen szakorvos, hétvége vagy ünnepnap van-e akkor. A szakdolgozók 2 évvel 
ezelőtt megkezdett bérfejlesztésének jelen tudásuk szerint az utolsó etapja most történt meg 
januártól 20%-os szakdolgozói bérfejlesztéssel. Orvosok, mentőtisztek, ápolók, sofőrök 
dolgoznak az ügyeletellátó rendszerben, és a díjemeléssel kapcsolatban egyre kevésbé lehet 
őket az ügyeleti ellátásra rávenni, mert a saját munkahelyükön most már megbecsülten 
dolgozhatnak, ezt természetesen kiterjesztették az országos mentőszolgálatra is, így ott is 
megkeresheti, vagy ott is az ügyeletért magasabb díjazást kap. 205 önkormányzattal állnak 
kapcsolatban, tudják, hogy az önkormányzatok helyzete sem túl rózsás, bár vannak 
különbségek egyes önkormányzatok között, de tudják, hogy voltak elvonások, ezzel egy 
időben volt egy komoly minimálbéremelés is. Látják az ügyeleti központ részéről, hogy 
benyújthatják az önkormányzatok felé, hogy szeretnék a kollégáik díjait fejleszteni, mert erre 
az igény egyértelműen megjelent, de úgy gondolják, hogy az önkormányzatok nem tudnak 
ebben szerepet vállalni. A rendszeren belül az árstrukturálásnak lehet jelentősége. 2020-ban a 
covid idejében az ÁNTSZ járási központokat akart létrehozni ügyelet szempontjából, az talán 
egy kicsit alulértékeltnek találják. Egy járási központban egy ügyeleti központ véleményük 
szerint kevés, de racionális lehet ügyeletek összevonása, átgondolása humán erőforrások 
tekintetében. Ezzel kapcsolatosan az elkövetkező 1-2 hónapban lehet, hogy fognak élni egy 
megkereséssel az önkormányzat irányába. Ha a beszámolóval kapcsolatosan bárkinek kérdése 
merül föl, készséggel áll rendelkezésre.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
tárgyalta az anyagot, melyet áttekinthetőnek és tartalmasnak találtak, melyet elfogadásra 
javasolnak az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára az orvosi ügyelet beszámolóját? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
7/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 

Az orvosi ügyelet 2021. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az Országos Orvosi 
Ügyelet Nonprofit Kft. által készített beszámolót az orvosi ügyelet 2021. évi 
munkájáról az előterjesztés szerint. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. 
  é r t e s ü l n e k .  
 

(Farkas Katalin elhagyja a tanácstermet.) 
 
 
 
2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 2021. évi 
munkájáról 
Előadó: Deák és Veres Ügyvédi Iroda képviselője, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Az ügyvédek tárgyalás miatt nem tudtak megjelenni az ülésen. Ügyrendi 
bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
beszámoló elfogadását az előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 



 9 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a beszámoló 
elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
8/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 2021. évi munkájáról 
szóló beszámoló elfogadásáról  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az önkormányzat jogi 
képviseletével megbízott Deák és Veres Ügyvédi Iroda (5000 Szolnok, Szapáry út 20. 
I/7.) 2021. évi munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés szerint.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Deák és Veres Ügyvédi Iroda 5000 Szolnok, Szapáry út 20. I/7 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató a jászladányi lakosok egészségügyi helyzetéről 
Előadó: háziorvosok, fogorvosok, védőnők 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, melyet 
minden megszólított orvos és védőnő elkészített, ezúton is köszöni a tájékoztatókat. Egy 
korábbi időszakban képviselői kérés volt, hogy a testület tájékoztatást kaphasson a lakosok 
egészségügyi helyzetéről. Annyiból célszerű egy évben egyszer olvasni ezeket a sorokat, hogy 
így megtudhatják melyik orvos, fogorvos, védőnő hogyan látja a lakosság egészségügyi 
helyzetét, illetve magát az egészségügy helyzetét itt a településen. Ügyrendi bizottság 
tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság tárgyalta, és 
elfogadásra javasolja a beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: egy kérdés merült föl benne, melyben kéri Dr. 
Bakos Beáta segítségét. Az Ali doktor beszámolójában a számadatok előtt van egy bekezdés: 
„A betegek sok esetben agresszív, lekezelő, lenéző módon kritizálják származásomat, 

vallásomat, ilyen esetekben kénytelen vagyok a praxisból kiírni a beteget.” Ez mit jelent? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: azt jelenti, hogy kijelenti a praxisból, és onnantól fogva az a 
beteg nem tartozik abba a körzetbe. Ez azért furcsa, mert felmerül kérdésként, hogy utána 
hová tartozik? 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ilyenkor hová tartozik? Ki fogja ellátni? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: nem lesz ellátva. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ezt az orvos megteheti? Ha nem szépen szól 
valaki hozzá, akkor kiírja a körzetből? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: ezt nem lehetne így megtenni. Eddig is volt ilyen probléma. A 
korábbi kollégáival megbeszélték, ha problémás beteg volt, és nehéz volt a kommunikáció, 
akkor elcserélték őket. Mind a két részről könnyebb volt utána, mert a beteg is gondolhatta, 
hogy sok mindent nem tehet meg utána, mert harmadik orvos nincs. A jelenlegi helyzet azért 
kellemetlen, mert most komoly gondot okoz. 1-2 beteget átvett, mert a beteg megkérte. A 
területére beköltözött betegeket kötelező felvennie, így is plusz betegei vannak, nem gondolja, 
hogy ennek ez lenne az elintézési módja. Ilyenkor hivatalosan meg kellene kérdezni az 
ÁNTSZ-t, hogy ő kijelentheti-e. Volt egy eset, amikor a nő a rendelőben az ügyfélirányítóval 
vitatkozott, hogy nincsen gyógyszer felírva. Akkor behívta a feleséget, és elmagyarázta neki, 
hogy úgy elhordta doktor urat mindennek, hogy doktor úr innentől fogva nem hajlandó vele 
szóba állni, tehát keressenek másik orvost. Megkérdezték, hogy mi az, hogy keressenek másik 
orvost? Akkor vállalja el ő maga, de megmondta, hogy nem vállalja el, mert nagyon sok a 
beteg. Most az lesz, hogy az ÁNTSZ majd szól, hogy át kell vennie ezeket a betegeket, vagy a 
beteg keres Jászalsószentgyörgyön, Jánoshidán, vagy valamelyik környező településen. Ez 
már kb. a 6. beteg. Jelenleg nem tudja senkivel elcserélni, mert a saját körzetében nincs olyan 
beteg, akivel nem tudnának együttműködni.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
9/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
A lakosság egészségügyi helyzetéről szóló tájékoztató elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a lakosság egészségügyi 
helyzetéről szóló tájékoztatókat az előterjesztés szerinti tartalommal. 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben,  
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2021. évi költségvetési előirányzatainak módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a költségvetési előirányzatok módosításáról 
készült írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi 
osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: többször került módosításra a 2021. évi költségvetési 
rendelet, ez lenne az utolsó alkalom. Az előterjesztésben szerepel, hogy milyen módosításokra 
van szükség, kormányzati és saját hatáskörű módosítások történnek. Fel van sorolva, hogy 
milyen pályázatok, milyen nagyobb pénzmozgások szerepelnek az előirányzat 
módosításoknál, illetve az intézményeknél az utolsó oszlopban látszik, hogy milyen soroknál 
kell a rendeletet módosítani. Amennyiben a képviselő-testület hozzájárul az előirányzat 
módosításhoz, úgy a költségvetési bevételi és kiadási főösszeg 2.529.328.658,- forintra 
módosul.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
tárgyalta, és elfogadásra javasolja az előterjesztés szerinti tartalommal a 2021. évi 
költségvetési előirányzatok módosítását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
10/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Az önkormányzat 2021. évi költségvetési előirányzatainak módosítására  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat 2021. évi költségvetési előirányzatainak módosítását az előterjesztés 
szerinti tartalommal, amely alapján a bevételi és kiadási főösszeg 2.529.328.658,- 
forintra módosul. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 



 12 

5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Az előző napirendi pontnál elfogadott előirányzat módosítások 
kerülnének átvezetésre a költségvetési rendeleten. Megkérdezi Mezei Norbert pénzügyi 
osztályvezetőt, hogy kívánja-e kiegészíteni az írásos anyagot? 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre 
szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
elfogadásra javasolja a 2021. évi költségvetési rendelet módosítását az előterjesztés szerinti 
tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a rendeletmódosítást? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 8 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 
1/2022. (II. 11.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló  
3/2021. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról  

 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A NÜVI beszámolója a közmunka programokban foglalkoztatottak által végzett 
munkákról 
Előadó: Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a közmunkában végzett munkáról készült írásos 
anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Bagi Zsolt Arnold megbízott intézményvezetőnek. 
 
Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető: az írásos anyagban összefoglalta az elvégzett 
munkákat. Azóta olyan dolgok történtek, hogy a Dabi temető előtt lévő hulladékszigetet 
elszállították a hulladékudvarba, természetesen a Regio-Kom vezetőjével egyeztettek erről. 
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Ennek az volt az oka, hogy a múlt héten 2 lovas kocsinyi kommunális szemét gyűlt ott össze, 
tehát nem rendeltetésszerűen használták a tisztelt lakosok a hulladékszigetet. Az elmúlt évben 
elszállították a ligetnél lévő hulladékszigetet is, amelynek az lett a pozitív hozadéka, hogy 
azóta ott megszűnt a kommunális hulladék. A közmunkások most a Gát utcában takarítják a 
belvízelvezető árkot, az évek óta nagyon elhanyagolt volt, illetve a Szellő gödörnél végeznek 
favágásokat. Folyik az árokelem gyártás, mert nagyon sok árokelemre lesz szükség 2022-ben.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság a 
előterjesztés szerinti tartalommal javasolja elfogadásra a beszámolót.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
11/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolójának elfogadása a 
képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban foglalkoztatottak által 
végzett munkáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolóját a Közmunka programban 
résztvevő dolgozók –  NÜVI irányításával végzett –  munkájáról 2021. november - 
2022. január hónapokra vonatkozóan. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a polgármester szabadságának elfogadására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a polgármester tekintetében a képviselő-testület gyakorolja a 
munkáltatói jogokat. A polgármester előterjesztésére a képviselő-testületnek minden évben 
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február 28-ig szükséges jóváhagynia a polgármester szabadságolásának ütemtervét. 
Munkaügyes kolléganő segítségével megkérdezték polgármester asszonyt, hogy mi is az 
ütem, hogyan szeretné kivenni idei évben a szabadságát, az alapján elkészült az ütemterv, 
melynek elfogadását javasolja. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: az ügyrendi bizottság 
javasolja polgármester asszony 2022. évi szabadságának ütemezetését elfogadásra az 
előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
12/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
A polgármester 2022. évi szabadság ütemezésének elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármester 2022. évre vonatkozó szabadságolási tervét az előterjesztés szerint. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bertalanné Drávucz Katalin polgármester helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az óvodába történő jelentkezés módjának, az óvodai általános felvételi 
időpontjának elfogadására, valamint az óvoda heti és éves nyitvatartási idejének 
meghatározására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz tartozó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lajosné Kiss Klára intézményvezetőnek. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: most szerepel ez a napirendi pont az óvoda 
vonatkozásában a képviselő-testület előtt. Törvény határozza meg azt, hogy az óvodába 
történő beiratkozás időpontja melyik időintervallumban adható meg. Évek óta 3 hét 
időtartamban szokták meghatározni, ami a mellékletben, illetve a javaslatban már szerepel is. 
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Az a tapasztalat, hogy van, akinek még a 3 hét is kevés. Miniszteri rendelet is meghatározza a 
beiratkozás módját, hiszen a pandémia miatt, és az elektronikus lehetőségek elterjedése miatt 
már lehetőséget kell biztosítani elektronikus úton, azaz email-ben történő beiratkozásra is. Az 
éves, illetve a heti nyitvatartásnál eddig mindig fél 6-ig tartott nyitva az óvoda, melyet most 
kér, hogy 5 órában határozzanak meg, mert a tapasztalat az, hogy nem veszik igénybe fél 6-ig 
az óvodát. A költségvetés szempontjából a 11 órás nyitvatartási időtartammal teljes 
finanszírozásban részesülnek.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja 
elfogadásra az előterjesztés szerint az anyagot.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
13/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Az óvodába történő jelentkezés módjának, az óvodai általános felvételi időpontjának 
elfogadására, valamint az óvoda heti és éves nyitvatartási idejének meghatározására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladányi Óvoda és 
Bölcsőde intézményvezetője javaslatára: 
− A fenntartói hirdetményt az óvodai beiratkozásról. 
− Az óvodába történő jelentkezés módja: személyesen, illetve online formában 
− Az óvoda általános felvételi időpontja: 2022. április 25. - május 16-ig (3 hét) 
− Napi nyitvatartási idő: 11 óra (reggel 600 – 1700) 
− Heti nyitva tartás: 55 óra (hétfőtől – péntekig) 
− Éves nyitva tartás: 2022. szeptember 1. – 2023. augusztus 31. (hétfőtől – 

péntekig munkanapokon 600 - 1700) 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
 
 
 
 



 16 

9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az óvoda és bölcsőde nyári zárva tartási idejének elfogadására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lajosné Kiss Klára intézményvezetőnek. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: az előterjesztésben elírás történt, a Rákóczi úti 
óvodában nem 2022. július 26. keddtől kezdődne a szünet, hanem július 25. hétfőtől.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a nyári 
zárva tartási idő elfogadását a szóbeli kiegészítéssel. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
14/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde nyári időszakban történő zárva tartásának 
elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja, hogy a Jászladányi Óvoda és 
Bölcsőde a nyári zárva tartásának idejét az intézmény SZMSZ-ében foglaltaknak 
megfelelően 2022-ben az alábbi időpontban fogja tartani: 

 
Petőfi úti Tündérkert óvodában:  2022. július 4-től július 24-ig (3 hét) 
Rákóczi úti Szivárvány óvodában:  2022. július 25-től augusztus 14-ig (3 hét) 
 
Az óvoda nyári zárva tartása ideje alatt a szülői igényeket figyelembe véve a nyitva 
tartó óvodában fogadják az óvodás gyermekeket, biztosítják felügyeletüket. 
 
Bölcsődében:     2022. július 4-től július 24-ig (3 hét). 
 
A bölcsőde nyári zárva tartása ideje alatt a szülői igényeket figyelembe véve fogadják 
a bölcsődés gyermekeket, biztosítják felügyeletüket a Rákóczi u. 10. szám alatti 
telephelyen. 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére 3 fő pedagógiai asszisztens 
munkaidő módosításának engedélyezésére 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lajosné Kiss Klára intézményvezetőnek. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: az intézményben a pedagógiai asszisztenseket 6 
órában foglalkoztatják. Tekintettel arra, hogy fiatalokról van szó, így van igény arra, hogy 8 
órában szeretnék ezt a feladatot ellátni, ami anyagi vonzattal is társulna számukra. A 
munkavállaló szempontjából nézve ez azért jó, mert több jövedelemhez jut, az intézmény 
szempontjából nézve pedig a munkaszervezés miatt lenne kedvező, mert nem 6 órában, 
hanem 8 órában tudnák segíteni az óvodapedagógusok munkáját. Kéri a képviselő-testületet, 
hogy engedélyezzék az intézményben a munkaidő módosítást a kérelem szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja 3 
főnek a napi 8 órában történő foglalkoztatását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
15/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére 3 fő pedagógiai asszisztens munkaidő 
módosításának engedélyezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel 2022. február 14. napjától határozatlan 
ideig engedélyezi a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde alkalmazásában álló 3 fő 
pedagógiai asszisztens napi 6 órás munkaidejét napi 8 órás munkaidőre emelni.  
Képviselő-testület a pedagógiai asszisztensek bérének költségeit a Jászladányi Óvoda 
és Bölcsőde intézmény költségvetésében a betöltetlen óvodapedagógusi álláshely 
terhére biztosítja.  
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás 
felülvizsgálatára 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testületnek, illetve a nemzetiségi önkormányzat képviselő-
testületének minden év január 31-ig szükséges felülvizsgálnia az együttműködési 
megállapodás. Sajnos most a covid betegsége miatt ez nem történt meg januárban, de 
egyeztetett a kormányhivatallal így tudomásuk van róla, hogy pár nap csúszással történik 
meg. Tartalmában érdemi változás nincs az elmúlt évekhez képest, a nemzetiségek jogairól 
szóló törvény minimálisan módosult, de nem érdemben, így az önkormányzat ugyanazt a 
feltételt tudná biztosítani a roma nemzetiségi önkormányzatnak, mint az elmúlt években. 
Annyi változás lenne, hogy ismét vissza tudnak költözni a Rákóczi út 12. szám alatti 
ingatlanba, és ott egy sokkal hozzájuk illőbb környezetben tudnák a munkájukat végezni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság elfogadásra 
javasolja az együttműködési megállapodást az előterjesztés szerinti tartalommal, valamint 
javasolja a testületnek Bertalanné Drávucz Katalin polgármester megbízását az 
együttműködési megállapodás aláírására.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
16/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
A Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás felülvizsgálatáról 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat és a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat között kötött 
együttműködési megállapodást az előterjesztés szerint. 
Képviselő-testület Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert bízza meg az 
együttműködési megállapodás aláírására. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat, 
 3./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az önkormányzat közművelődési feladatairól szóló 2/2005. ( I. 28.) 
önkormányzati rendelettel kapcsolatos törvényességi felhívás megtárgyalására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: 2005-ös a régi közművelődési rendelete az önkormányzatnak, azóta 
rendkívül sok jogszabályváltozás volt, illetve az intézmény feladatellátásában is történtek 
változások. Tavaly április 1-től változott a program, amelyen keresztül a Nemzeti 
Jogszabálytárba fel lehet tölteni az önkormányzati rendeleteket, a régi rendeletet már oda sem 
tudták volna felvinni, így emiatt is javasolja azt, hogy új rendelet megalkotására kerüljön sor. 
Az új rendelet megalkotása során kikérte intézményvezető asszony javaslatát is. Az ő 
segítségével, a jogszabályban leírtak szerint került megalkotásra a rendelet-tervezet, amely 
egyúttal hatályon kívül is helyezné a régit. Remélhetőleg az új rendelet már megfelel a 
kormányhivatal törvényességi osztályának is. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
önkormányzat közművelődési feladatairól szóló rendelet elfogadását az előterjesztett rendelet-
tervezet szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a rendelet-tervezetet az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 8 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 
2/2022. (II. 11.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat közművelődési feladatairól 
 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 
1 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a polgármester tiszteletdíjának és költségtérítésének megállapítására 
Előadó: Bagi Zsolt Arnold alpolgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Bejelenti érintettségét, nem kíván szavazni, az ülés vezetését átadja Bagi 
Zsolt Arnold alpolgármesternek. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkéri Lovász Imre jegyzőt, hogy tájékoztass a 
képviselőket a tudnivalókról. 
 
Lovász Imre jegyző: a módosított önkormányzati törvény alapján az alakuló ülésen kötelező 
meghatározni a polgármester és alpolgármester tiszteletdíját, ami 2019. októberében meg is 
történt. Azóta volt egy jogszabály változás, ami forintban is konkrétan meghatározza, hogy 
milyen összegben szükséges megállapítani a polgármester illetményét, illetve ahhoz mérten 
költségtérítést, ami az illetmény 15 %-a. Ezen változtatni nem lehet, viszont döntést 
szükséges hozni róla.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: pénzügyi bizottság 
tárgyalta, és javasolja a testületnek az előterjesztés szerinti elfogadást, összegszerűen 2022. 
január 1-i hatállyal Bertalanné  Drávucz Katalin polgármester részére a havi illetményt  bruttó 
850.798,- forintban, a költségtérítést 126.750,- forintban állapítsa meg a testület. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
17/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Bertalanné Drávucz Katalin főállású polgármester illetményének és költségtérítésének 
megállapítása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete, Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv.) 71. § 
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(2) és (4) bekezdései, továbbá a központi államigazgatási szervekről, valamint a 
Kormány tagjai és az államtitkárok jogállásáról szóló 2010. évi XLIII. törvény 51. § 
(1)-(3) bekezdései alapján  

 
Bertalanné Drávucz Katalin főállású polgármester illetményét 

 
2022. január 1. napi hatállyal havi bruttó 845.000,- forint illetmény + bruttó 5.798,- 
forint alapfokú idegen-nyelvtudási pótlék, összesen bruttó 850.798,- forintban állapítja 
meg.  
A Mötv. 71. § (6) bekezdése alapján Bertalanné Drávucz Katalin polgármester az 
illetményének 15%-ában meghatározott, havi 126.750,- Ft összegű költségtérítésre 
jogosult 2022. január 1. napi hatállyal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 4./ MÁK Szolnok, Liget u. 6. sz. 

 é r t e s ü l n e k  
 
 
1 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az alpolgármester tiszteletdíjának és költségtérítésének megállapítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, megkéri Lovász Imre jegyzőt, hogy pár szóban foglalja össze az 
előterjesztést.  
 
Lovász Imre jegyző: az alpolgármester tiszteletdíját is kötelező volt megállapítani az alakuló 
ülésen, ez meg is történt 2019 októberében. Tekintettel arra, hogy a polgármesteri 
tiszteletdíjak emelkedtek, így szükséges felülvizsgálni alpolgármester úr tiszteletdíját is. A 
jogszabály úgy határozza meg, hogy ennek a maximális összege 380.250,- forint lehet. Azon 
belül pedig szabadon mérlegelhet a képviselő-testület, hogy milyen összegben határozza meg. 
Illetve ehhez tartozik a költségtérítés is, mely a tiszteletdíj 15%-a.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
tárgyalta az anyagot, és az előterjesztésben szereplő lehetőségeken belül maradva javasolja a 
testületnek az alpolgármester tiszteletdíjának az eddigi díjhoz képest 43%-al történő emelését. 
Költségtérítésének is 43%-al történő emelését. Az alpolgármester tiszteletdíja havi 100.000,- 
forint volt 2019. óta, és ennek 15%-a a költségtérítés, ez kerülne 43%-os emelésre.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: lehetőség van arra, hogy a képviselő társai meghatározzák 
alpolgármesteri tiszteletdíját, a 2019. évben meghatározott tiszteletdíját elfogadhatónak tartja, 
kéri, hogy gondolkodjanak el rajta. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: akkor két javaslat van, alpolgármester úr 
szeretné hagyni a régi tiszteletdíjat, a pénzügyi bizottság emelést javasol. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ne tekintse senki álszerénységnek, minden 
alpolgármesteri tiszteletdíj megállapításnál saját maga ragaszkodott az elveihez, ezért kéri 
most is, hogy ne emeljenek az összegen. 
 
Tóth Imre képviselő: a 100 ezer forintos alpolgármesteri tiszteletdíjat 2011-ben határozták 
meg, akkor döntötték el ezt az összeget. Azóta sok idő eltelt, úgy gondolja, hogy a 43%-os 
emelés, amit a pénzügyi bizottság javasol nem egetverően nagy összeg. A pénzügyi bizottság 
javaslatával ért egyet.  
 
Lovász Imre jegyző: a 43%-os javaslat azért ennyi, mert polgármester asszony tiszteletdíja is 
43%-ot emelkedett. A pénzügyi osztály az emelt összeget tervezte be a költségvetésbe.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: bejelenti érintettségét, nem kíván szavazni. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
18/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Bagi Zsolt Arnold társadalmi megbízatású alpolgármester illetményének és 
költségtérítésének megállapítása 

  
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete, Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv.) 80. § 
(2) bekezdése alapján  

 
Bagi Zsolt Arnold társadalmi megbízatású alpolgármester tiszteletdíját 

 
2022. január 1. napi hatállyal havi bruttó 143.000,- Ft-ban állapítja meg. 
 
Költségtérítésre a Mötv. 80. § (3) bekezdése alapján tiszteletdíjának 15%-ában 
meghatározott, havi 21.450,- Ft összegben jogosult 2022. január 1. napi hatállyal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Bagi Zsolt Arnold alpolgármester, 
 4./ MÁK Szolnok, Liget u. 6. sz. 

 é r t e s ü l n e k  
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1 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az óvodai feladat-ellátási kötelezettséggel kapcsolatos törvényességi 
felhívás megtárgyalására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: egy hosszan elhúzódó ügyről van szó, régóta próbálnak megfelelni 
annak, hogy ne legyen semmilyen törvénysértés. A kormányhivatallal is nagyon sok levelezés 
és egyeztetés zajlott. A kormányhivatal 2 lehetőséget biztosított legutóbb az önkormányzat 
számára. Az egyik az, hogy valamelyik óvoda fenntartójával kössön megállapodást a 
feladatellátásra, a másik pedig az, hogy gondolkodjon el az átszervezésben. A környezető 
települések óvodáinak fenntartóit megkereste az önkormányzat, hogy van-e olyan, aki 
vállalná a megállapodás megkötését, és sorra az a válasz érkezett vissza, hogy hasonló 
helyzetben vannak azok az óvodák is, mint a helyi, tehát a személyi feltétel legtöbb esetben 
nem megoldott, így nem tudják vállalni a jászladányi gyermekek ellátását. Legjobban a 
jászalsószentgyörgyi óvoda fenntartójában, az egyházmegyében bíztak, de onnan is az a 
válasz érkezett, hogy nem tudják a megállapodás megkötését vállalni. Így egyedüli 
lehetőségként az átszervezés jöhet szóba. Az átszervezésre 2 hónap áll rendelkezésre, a július, 
illetve az augusztus hónap. 11 csoport létrehozásáról kell elgondolkodni, amellyel 
megoldódna a törvénysértés és a gyermekeket fel tudná venni az intézmény. Ezzel 
kapcsolatosan intézményvezető asszony tudna részletesebb tájékoztatást nyújtani. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: ebben az ügyben elkezdődött a szakhatóságokkal a 
konzultáció, árajánlatok lettek bekérve a nyílászárók cseréjére, illetve eszközbeszerzésre. 
Éppen ma jeleztek vissza, hogy holnap tudnak arról érdemben beszélni, amit módosításként 
javasolt a hatóság felé, annak az egy csoportnak a megfelelő működéséhez. Egyelőre ennyi 
történt az átszervezés ügyében.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
képviselő-testületnek az intézményi átszervezés kidolgozását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
19/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Az óvodai feladat-ellátási kötelezettséggel kapcsolatos törvényességi felhívásra 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Jász-
Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Hatósági Főosztály Törvényességi 
Felügyeleti Osztály törvényességi felhívását az óvodai feladat-ellátási kötelezettséggel 
kapcsolatban. 
Képviselő-testület az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel dönt 
a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde átszervezés feltételeinek előkészítéséről, új óvodai 
csoport kialakításáról annak érdekében, hogy az önkormányzat a kötelező feladat 
ellátási kötelezettségének eleget tegyen. 
Képviselő-testület felkéri Lovász Imre jegyzőt és Lajosné Kiss Klára 
intézményvezetőt az átszervezéssel kapcsolatos előkészítői munkák lebonyolítására. 
Képviselő-testület a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 84. § (3) 
bekezdés a) pontja alapján az intézmény átszervezéséről 2022. július vagy augusztus 
hónapban tartott ülésén dönt.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP_Plusz-1.2.1-21-JN1 kódszámú, „Élhető települések” című pályázat 
kapcsán projekt előkészítő tanulmány elkészítésére szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Kun Mariann ügyintéző 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, pár szóban szeretné összefoglalni, hogy mit jelent az „Élhető 
települések” TOP_Plusz pályázat. Volt korábban a TOP-os pályázatok időszaka, amikor a 
pályázati forrásokból lehetősége volt az önkormányzatnak felújítani az óvodát, a hivatal 
energetikai korszerűsítését megvalósítani, kerékpárutat építettek, illetve a szociális 
alapszolgáltató ház felépült. Ezeknek a TOP-os pályázatoknak az időszaka lejárt, most a 
következő 7 évben megvalósuló pályázatok TOP_Plusz nevet kaptak. Ezen a TOP_Plusz 
keretében belül ismét kapott a megye egy bizonyos forrás keretet, melyet hallgatólagosan úgy 
osztottak fel a települések között, hogy Jászladány tekintetében úgy néz ki, hogy 1 milliárd 
forint áll majd rendelkezésre. Az 1 milliárd forintra – mielőtt még tudták volna az összeget – 
nagyon sok pályázati ötlettel készültek a megye irányába. Több mint 10 pályázati igényt 
nyújtottak be. A forrás osztásánál kiderült, hogy sem kerékpár utat nem fognak tudni építeni 
tovább, sem csapadékvíz elvezető árkot, így azokból kellett gazdálkodni, amelyek 
lehetőségként fennmaradtak. Ragaszkodtak ahhoz, hogy belterületi utak aszfaltozását 
szeretnék megvalósítani elsősorban. Úgy gondolták, hogy erre az 1 milliárd forint elég lesz, és 
akkor mást nem is szeretnének tovább, de azt mondták, hogy ez nem egészen így működik. A 
belterületi utak aszfaltozására lehetőségként ígéretet kaptak, melyre 250 millió forintot 
biztosít majd a megye. Ez egy maximum összeg, ami a forráson belül rendelkezésre állhat egy 
településnek. A maradék 750 millió forint, mint pályázati lehetőség úgy fog kinézni, hogy ez 
egyik az „Élhető települések” című pályázat kapcsán, a másik az „Önkormányzati épületek 
energetikai korszerűsítése” kapcsán jelentkezik majd a településen. Az „Önkormányzati 
épületek energetikai korszerűsítése” pályázat keretében belül valósulna meg a művelődési ház 
homlokzatának felújítása, nyílászáró csere, tetőszigetelés és a fűtéskorszerűsítés. Az „Élhető 
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települések” pályázat keretén belül folytatódna a művelődési ház belső felújítása. Padozat 
csere, világításkorszerűsítés, szükség esetén a villamos hálózat áthúzása, festés, belső 
nyílászárók cseréje. Teljesen megújulna a művelődési ház melletti játszótér. Nem csak ez a 
játszótér kerül felújításra, hanem a Vásártéren terveznek egy új parkot, ami okos park lenne, 
melyen okos padok kerülnének elhelyezésre. 200 m2-en, egy okos park keretén belül felnőtt 
játszótér lesz, ahol ingyen wifi-vel odavonzza majd azokat a lakosokat, akik erejüket ott 
szeretnék kiélni, így hátha visszakerülhetnek a felszedett padok a településközpontba. Az 
„Élhető települések” pályázaton belül valósulna meg a Nemzeti Összetartozás Emlékparkon 
belül egy olyan hely kialakítása, ahol minden nemzeti ünnepen a koszorúzás megtörténhetne, 
ez alpolgármester úr régi kívánsága. Itt kerülne megépítésre a március 15-i és október 23-i 
emlékmű. Apróbb fejlesztések vannak még a Baross utcán, Szikszai utcán, a Nagydabi utcán 
fekvő rendőr fog épülni a pályázatból. Továbbá eszközöket fog vásárolni a művelődési ház, és 
parkosítás is fog még történni. Az „Élhető települések” komplex pályázat 500 millió forintot 
fog takarni. Ez a napirendi pont az 500 millió forintos pályázat projekt előkészítő tanulmány 
elkészítésére árajánlat beszerzésről szól. A 3 árajánlatból a legkedvezőbbet szükséges 
kiválasztani. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja a projekt előkészítő tanulmány elkészítésére a 3 beérkező ajánlat közöl a 
legkedvezőbb elfogadását, melyet a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési 
Ügynökség Nonprofit Kft. nyújtott be bruttó 7.620.000,- Ft összegben. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
20/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 

A TOP_Plusz-1.2.1-21-JN1 kódszámú, „Élhető települések” című pályázat kapcsán 
projekt előkészítő tanulmány elkészítésére szolgáltató kiválasztása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel, a TOP_Plusz-1.2.1-21-JN1 
kódszámú, „Élhető települések” című pályázat keretében a projekt előkészítő 
tanulmány elkészítésére a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési 
Ügynökség Nonprofit Kft. (5000 Szolnok, Kossuth L. út 2.) árajánlatát fogadja el nettó 
6.000.000,- Ft +1.620.000,- Ft ÁFA, összesen bruttó 7.620.000,- Ft összegben.  
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
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1 7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP_Plusz-2.11.1-21-JN1 kódszámú, „Önkormányzati épületek 
energetikai korszerűsítése” című pályázat kapcsán projekt terv elkészítésére szolgáltató 
kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Kun Mariann ügyintéző 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, melyet nem kíván kiegészíteni. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság a 
projekt terv elkészítésére a beérkezett ajánlatok közül a legkedvezőbb ajánlatot benyújtó Jász-
Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. ajánlatát javasolja 
elfogadásra bruttó 2.667.000,- Ft összegben. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
21/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
A TOP_Plusz-2.1.1-21-JN1 kódszámú, „Önkormányzati épületek energetikai 
korszerűsítése” című pályázat kapcsán projekt terv elkészítésére szolgáltató kiválasztása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel, a TOP_Plusz-2.1.1-21-JN1 
kódszámú, „Önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése” című pályázat 
keretében a projekt terv elkészítésére a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 
Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. (5000 Szolnok, Kossuth L. út 2.) 
árajánlatát fogadja el nettó 2.100.000,- Ft + 567.000,- Ft ÁFA, összesen bruttó 
2.667.000,- Ft összegben.  
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 

 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
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1 8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP_Plusz-2.11.1-21-JN1 kódszámú, „Önkormányzati épületek 
energetikai korszerűsítése” című pályázat kapcsán koncepció tervdokumentáció 
elkészítésére szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Kun Mariann ügyintéző 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, melyet nem kíván szóban kiegészíteni. Pénzügyi bizottság tárgyalta, 
elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság a koncepciós 
tervdokumentáció elkészítésére a beérkezet ajánlatok közül javasolja a legkedvezőbb ajánlat 
elfogadását, melyet a Deconim Kft. nyújtott be bruttó 127.000,- Ft összegben.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
22/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
A TOP_Plusz-2.1.1-21-JN1 kódszámú, „Önkormányzati épületek energetikai 
korszerűsítése” című pályázat kapcsán koncepció tervdokumentáció elkészítésére 
szolgáltató kiválasztása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a TOP_Plusz-2.1.1-21-JN1 
kódszámú, „Önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése” című pályázat 
keretében a koncepció tervdokumentáció elkészítése a Deconim Kft. (4400 
Nyíregyháza, Dózsa György. u. 41.) árajánlatát fogadja el nettó 100.000,- Ft + 
27.000,- Ft ÁFA, összesen bruttó 127.000,- Ft összegben.  
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
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1 9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A Belügyminisztérium által az 5000 fő feletti lakosságszámú egyes településeket érintő, 
azonnali beruházásokhoz szükséges források biztosításáról szóló 1912/2021. (XII.15.) 
Korm. határozat alapján Jászladány Nagyközségi Önkormányzat részére támogatást 
nyújtott pályázat kapcsán közbeszerzési eljárást lefolytató cég kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Kun Mariann ügyintéző 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, melyet 
bizottság nem tárgyalt. Ezt a pályázatot már megnyerte az önkormányzat, ez a kiemelt 
fejlesztési pályázat, melynek kapcsán több mint 90 millió forintos támogatást biztosított az 
önkormányzat részére a Belügyminisztérium. Ebből a 90 millió forintos pályázatból fog 
megvalósulni a Dohány utca, a Rácz Aladár utca teljes aszfaltozása, a Táncsics Mihály utca 
aszfaltozása, ami még nem aszfaltos rész, illetve a Szép utca aszfaltozása, ami még nem 
aszfaltos. A közbeszerzési eljárás lefolytatását követően lehet kezdeni a kivitelezési munkát, 
és most a közbeszerzést lebonyolító céget szükséges kiválasztani. A legkedvezőbb árajánlatot 
a DERZS TENDER Kft. nyújtotta be bruttó 1.143.000,- Ft összegben. Megkérdezi a 
képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
legkedvezőbb ajánlatot benyújtó cég kiválasztását? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
23/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
A Belügyminisztérium által az 5000 fő feletti lakosságszámú egyes településeket érintő, 
azonnali beruházásokhoz szükséges források biztosításáról szóló 1912/2021. (XII.15.) 
Korm. határozat alapján Jászladány Nagyközségi Önkormányzat részére támogatást 
nyújtott pályázat kapcsán közbeszerzési eljárást lefolytató cég kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat közlekedésfejlesztési feladatainak támogatása tekintetében 
önkormányzati útfelújítás megvalósításához kapcsolódó közbeszerzési eljárások 
lefolytatására a DERZS TENDER Kft. (5243 Tiszaderzs, Fő út 13/A) árajánlatát 
fogadja el nettó 900.000,- Ft + 243.000,- Ft ÁFA, összesen bruttó 1.143.000,- Ft 
összegben.  
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
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2 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a jászladányi gyepmesteri telep működési szabályzatának módosítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a legfőbb oka a szabályzat módosításának, hogy tavaly decemberben 
egy új kormányrendeletet alkottak, amely komolyabban előírja a képviselő-testületeknek 
illetve az önkormányzatoknak azt, hogy a gyepmesteri feladatokat el kell látni, ennek 
következtében egyre több önkormányzat kereste fel a NÜVI-t, mint gyepmesteri feladatot 
ellátó szervezetet, hogy megállapodást kössenek a feladat ellátásra. Így a gyepmesteri telep 
ellátási területe ezt követően már nem csak Jászladány lenne, hanem ezeknek az 
önkormányzatoknak az közigazgatási területére is kiterjedne. A másik nagyobb változás az, 
hogy az elmúlt időszakban volt egy bővítés, amely következtében a telepen elhelyezhető ebek 
száma 20-ról 40-re emelkedett. A működési szabályzat eddig nem tartalmazta azokat a 
költségeket, amelyeket elkérhetett a NÜVI a feladat teljesítéséért, ezt követően a 2. számú 
függelék tartalmazza a díjakat. A díjak a NÜVI megbízott intézményvezetővel egyeztetve 
kerültek a szabályzatba. A további módosítások a jogszabályváltozások következtében 
történnének. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
gyepmesteri telep működési szabályzatának módosítását az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
 
Bertalan László képviselő: ha már külsős településekről is kerülnek ebek a telepre, így 
megnövekedett a bevétel, van-e arra lehetőség, hogy a telep körbekerítése beláthatatlan 
lemezből megvalósuljon?  Látja, hogy vannak, akik nézelődnek a kerítésen befelé, attól tart, 
hogy előbb-utóbb kiszabadítják a saját kutyájukat az emberek. Ez nagy beruházás lenne? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: nem annyira nagy beruházás, a múlt héten a nagykaput 
már teljesen beborították lemezzel, de nem tudja, hogy a lemezkerítés megakadályozná-e, 
hogy kiszabadítsák a kutyát.  
 
Bertalan László képviselő: akkor nem látnának be.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: nem csak azok nézelődnek be, akiknek van benn kutyája. 
A kerítés elkészítése tervbe van véve. Jelenleg Zagyvarékas, Jászfelsőszentgyörgy, Jászágó, 
Tiszasüly, és Örkény településsel van megállapodás. Zagyvarékasról és 
Jászfelsőszentgyörgyről már kellett szállítani ebeket. Amikor ez az egész kidolgozásra került, 
akkor még az állatvédelmi törvény nem változott, akkor még úgy volt, hogy 14 nap után 
azokat az ebeket, amelyeket nem sikerült örökbe adni, vagy nem ment a gazdája érte, azokat 
el lehetett altatni, most ez 45 napra kitolódott. 14 nap után a NÜVI tulajdona a kutya. Sok 
olyan eb van, amit el tudnak ajándékozni. Kettőt váltottak ki tegnapelőtt.  
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Bertalan László képviselő: ötödik alkalommal.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: most fizettek először értük 10-10 ezer forintot. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: tudták, hogy kié? Chip-es volt? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: igen, chip-es. Ha valaki pedig örökbe szeretné fogadni, 
akkor megy az állatorvos, ellátja chip-el, és a költség az új tulajdonosé.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: lehetne-e az örökbefogadást kicsit följavítani? Jár ott el autóval, 
és véleménye szerint nem jó, hogy nem tudni mi van a kapu mögött. Lehetne valami táblát, 
vagy molinót elhelyezni, hogy látható legyen, hogy mi van ott, mert akkor lehet, hogy sokan 
megállnának. Hisz benne, hogy vannak még jó emberek. 
 
Lovász Imre jegyző: az új kormányrendelet kötelezően elő is írja, hogy július 1-től honlapot 
kell üzemeltetni, és a honlapon kötelező kiadni azokat az adatokat, hogy milyen kutya, mikor 
került be, kell lenni egy leírás az egészségügyi állapotáról és külleméről, valamint az 
örökbefogadás lehetőségéről, tartása idejéről. Egy eléggé átfogó tájékoztatást kell nyújtani 
ezekről az ebekről, mely lehetőséget is ad az örökbefogadásra.  14 napig jelentkezhet a kutya 
gazdája, utána kerül a NÜVI tulajdonába. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: szimpatikusnak tartja ezt a dolgot, de továbbra is javasolja, hogy 
gondolkodjon el a NÜVI a kitáblázásról, vagy hirdetésről is. Ki fogja keresni majd ezt a 
honlapot? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: interneten, akár Facebook-on is lehet népszerűsíteni, és akkor 
tudják, hogy hol van. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: kiírhatják, hogy pl. foxi örökbe adható. Majdnem el is 
vitték. Mi volt a bűne? 30 tyúk és a kakas, csak a gyöngytyúkok maradtak meg, mert azok 
felrepültek a fára. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a honlap üzemeltetése horribilis költség lesz, ha 
minden nap minden egyes kutyánál frissíteni kell a honlapot. Itt külön programozóra lesz 
szükség, aki figyeli a határidőket is.  
 
Lovász Imre jegyző: ezt át kell majd gondolni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése a működési szabályzat módosításával kapcsolatban? 

(További kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
24/2022. (II. 10.) sz. határozata 
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A jászladányi gyepmesteri telep működési szabályzatának módosítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a jászladányi gyepmesteri telep 
működési szabályzatának módosítását az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ NÜVI helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
2 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az egészségügyi alapellátási körzethatárainak megállapításáról szóló 
19/2016. (X. 28.) önkormányzati rendelet módosítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: ami miatt szükséges a módosítás, hogy időközben tartalmaznia kell a 
rendeletnek a fogorvosi ügyeletet is, valamint létrehozásra került egy iskolavédőnői szolgálat 
is, egy 4. körzet, továbbá a jogalkotási törvénynek megfelelően a bevezető rész módosítása 
szükséges, ahol fel kell vezetni azt is, hogy ki lett kérve a Kormányhivatal Népegészségügyi 
Osztályának és az Országos Tiszti főorvosnak is a véleménye a rendeletmódosításhoz. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
önkormányzati rendelet módosítását az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a rendelet módosítást az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 8 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2022. (II. 11.) önkormányzati rendelete 

az egészségügyi alapellátási körzethatárainak megállapításáról szóló 19/2016. (X. 28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
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2 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta. Tegnap a 
bizottsági ülésen hosszasan beszélt erről a napirendi pontról. Decemberben volt egy 
közgyűlése az önkormányzati tűzoltóságnak, ami azzal a céllal lett összehívva, hogy a 
bírósági eljárást elindítsák az önkormányzat ellen azért, mert az önkormányzat nem teljesítette 
fizetési kötelezettségét. A Közgyűlésen mindenki nagy meglepetésére az elnök úr kivételével 
a polgármesterek úgy döntöttek, hogy nem indítanak eljárást. Azt javasolták, hogy az idei 
évben fizessék az önkormányzatra eső elmaradt támogatást, illetve az idei évi támogatást is 
havi részletekben. Nem 1.200,- forint/lakosságszám összegben, hanem 2.400,- 
forint/lakosságszám összegben. Nem örült ennek a döntésnek, mert a cél az volt, hogy 
rendkívüli önkormányzati támogatásból megigénylik az összeget. A kérelem most újra itt van, 
az idei kérelem kiegészülve a tavalyi tartozással. 60 önkormányzati tűzoltóság van az 
országban. Úgy tűnik, hogy választásig ezzel már nem akar a Kormány foglalkozni. Megoldás 
akkor lesz, ha választások után újra feláll a Kormány, és az országból több jelzés érkezik az 
önkormányzatok irányából, hogy vannak olyan önkormányzatok, akik ezért a feladatért nem 
fizetnek, míg mások igen.  Itt van a kérelem, a pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság a 
továbbiakban sem javasolja a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság pénzügyi támogatását. 
Egyrészt azért, amit polgármester asszony is elmondott, hogy az nem lehet megoldás, hogy 
egyes települések fizetnek azért a szolgáltatásért, amiért más településeknek nem kell fizetni. 
Jászladány nem gazdag település, inkább hátrányos helyzetű, és egy ilyen település helyzetét 
még tovább súlyosbítani olyan költségekkel, amelyek egy sokkal jobb helyzetben lévő 
településeknek ingyenes szolgáltatás, ez nem életszerű. A másik ok, melyet a tegnapi ülésen is 
kifejtett, hogy amennyiben a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóságnak pénzügyi katasztrófát 
okozna ez a pénzügyi helyzet, hogy Jászladány már jó ideje nem fizeti a hozzájárulást, akkor 
valószínű lenne, hogy már hitelfelvételhez kellett volna folyamodniuk. Mivel ez még nem 
történt meg, ebből az következtethető, hogy jelentősen túltervezik a költségvetésüket, ami 
nyereség termelődést eredményez. Úgy gondolja, hogy ez nem fair, hogy a finanszírozó 
településekkel szemben, hogy olyan költségvetésből gazdálkodjanak, ami nyereséges, hiszen 
ez egy nonprofit szervezet, és nem szabad, hogy a bevétel nyereséget eredményezzen.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
25/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
A Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság kérelmére 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága javaslatára figyelemmel 2022. évben nem támogatja a 
Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóságot, tekintettel az önkormányzat szűkös anyagi 
helyzetére. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
2 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az I-III. számú háziorvosi körzet háziorvos kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: doktor úr kérelmével találkozott a pénzügyi 
bizottság, illetve a képviselő-testület. Doktor úrnak jelenleg a körzetek helyettesítésére 
óránként 20 ezer forintot fizet az önkormányzat, melyet kér 30 ezer forint/óra díjra emelni. A 
környező településeken érdeklődött, beszélt Jásztelek, Jászkisér, Jászárokszállás, Jászapáti 
települések vezetőivel, Tápiógyörgyéről Tápiószele és Tápiógyörgye vonatkozásában kapott 
információt, változó, hogy hogyan oldják meg az üres praxisokat, nyilván mindenki 
helyettesítéssel, változóak a helyettesítési díjak is, melyről a tájékoztatást a pénzügyi 
bizottság tagjainak elmondta. Jásztelken a 2 órában helyettesítő háziorvos szintén 20 ezer 
forint/óra díjért helyettesített. Jászkiséren kártya alapján napi 4 órára a teljes finanszírozást 
odaadják a háziorvosnak, az asszisztenst ő fizeti. Jászárokszálláson szintén. Jászapátin merült 
föl az egyik háziorvosi körzetben a helyettesítésre az egészségügyi szolgálati jogviszony, mint 
lehetőség. A másik körzetben a teljes finanszírozást odaadják a háziorvosnak, az asszisztenst 
az önkormányzat fizeti. Tápiógyörgye vonatkozásában jelenleg arab származású orvos 
helyettesít óránként 25 ezer forintért. Volt ott nemrégen egy magyar orvos, aki óránként 35 
ezer forintért helyettesített napi 2 órában. Ali doktor úrnak felajánlották a finanszírozást 
tekintettel arra, hogy nincs betöltve egyik körzet sem, jelenleg csökkentett finanszírozást kap 
az önkormányzat. Amennyiben betöltésre kerülne a körzet, akkor havi 100 ezer forinttal 
emelkedne a finanszírozás a körzetekben. Ez az összeg még mindig jóval elmarad attól az 
összegtől, amit doktor úr kér. A két körzetre a finanszírozás nem fedezi már most sem az 
orvos bérét, az asszisztens bérét és a dologi kiadásokat. Ezeknek az információknak az 
ismeretében hozta meg a pénzügyi bizottság a döntését. Egyelőre úgy néz ki, hogy Ali doktor 
nem szeretné egyik körzetet sem elvinni. Doktornővel felmerült lehetőségként, hogy vállalja 
el az egyik körzet helyettesítését, de akkor kérdés, hogy mi lesz a másik körzettel, mert az 
sem lenne jó, ha Ali doktor úr elmenne, és doktornő egyedül maradna a három körzetre. 
Minden körülményt együtt kell mérlegelni, egyelőre most még nem kopogtatnak az orvosok a 
körzetek betöltésére. Nem tudja, hogy mennyi ideig lehet a jelenlegi helyzetet tartani, sajnos a 
többi településen is hasonlóak a problémák, és hasonlóan nagy összegeket fizetnek ki az 
orvosoknak. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
igyekezett jól körüljárni a kérelmet, és amikor meghozták a döntés, akkor figyelembe vették a 
környező településeken kialakult helyzeteket is. Figyelembe vették azt is, hogy ha az 
önkormányzat nem jól áll a kérelemhez, és doktor úr elmegy, akkor csak 1 orvos marad a 
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településen doktornő személyében, akit nem terhelhetnek meg annyira, hogy 3 körzetet 
egyedül lásson el akár csak rövid ideig is. A bizottság javasolja a testületnek, hogy fogadja el 
a doktor úr kérését, mely a 20 ezer forint/óra helyettesítési díjról 30 ezer forint/óra díjra 
történő emelésre vonatkozott. Pénzügyi osztályvezető úr tájékoztatta a bizottságot, hogy az 
elmúlt időszakban is kellett már az önkormányzat költségvetéséből tízmilliós nagyságrendben 
összegeket fordítani. Sajnos olyan időszakot élnek, hogy az egészségügyre 
többletfinanszírozást kell fordítani, mert az állam nem finanszírozza le úgy, ahogyan ahogy az 
életszerűség kívánná. A bizottság javasolja, hogy a helyettesítési díj összeg emelését az 
önkormányzat tervezze be költségvetésébe.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: arcátlan kérésnek tartja ezt a kérelmet. Mindenki hallhatta az 
orvosi ügyelet beszámolójánál, hogy az ügyeletben a 10.000,- forint/óra díj már jó pénznek 
számít. Az orvosi ügyeletben a 60 percből 50-et biztosan végigdolgozza az ügyeletes orvos. 
Nem kétli, hogy rossz helyzetben van az önkormányzat, és nem is kíván ennek a dolognak az 
útjába állni, de van hozzáfűznivalója ezekhez a dolgokhoz. Ali doktor jó arab szokás szerint 
kér egy kis emelést. A testületnek jó arab szokás szerint alkudni kellene vele. De ha nem is 
alkudnak vele, akkor most van itt az alkalom, hogy megfogalmazzanak vele szemben 
bizonyos minimális követelményeket, amit ezért a pénzért elvárnak tőle. Most ott tartanak, 
hogy gyakorlatilag a két ápolónő, akik a körzeti munka 80%-át teljes egészében egyedül 
elviszik, Ali doktor pedig elviszi a pénzt. Mindezek mellett a legfontosabb kitétel, amit 
véleménye szerint feltétlenül közös tárgyalás alapján meg kellene fogalmazni úgy, hogy 
doktor úr a testülettel szemben ül. Nem elég az, hogy polgármester asszonyra rábízzák azt, 
hogy tárgyaljon az orvossal, mert már megtette egy párszor. Betegektől, munkatársaktól 
összegyűjtötte a problémákat, melyek a következők: amikor a beteg bemegy a rendelőbe, Ali 
doktor bele van bújva a laptopjába, fülén a hallgatóval, fején a kapucnival, jó ha ránéz a 
betegre, de leginkább rá sem néz. A beteg elmondja a szemkontaktust nem felvevő orvosnak a 
problémáját, majd ezek után az ápolóval várják, hogy véget érjen az arab zene, vagy amit 
hallgat, és akkor esetleg valami kommunikáció bekövetkezik. Meg kellene kérni rá, ha már ott 
van, és ennyi pénzért van ott, akkor a laptopját hagyja otthon. Amikor lejár a munkaideje, 
akkor hallgasson zenét, vagy vallási tárgyú dolgokat. A másik probléma a telefon. Negyed óra 
alatt 4 beteget vállal, nem szólhatnak több betegnek, mert nem látja el. Ettől a számtól többet 
kell ellátni, még covid idején is. Sürgősségi beteget nem fogad. Beteghez kijárni egyáltalán 
nem szokott. Senkihez nem megy ki házhoz. Szociális munkatársukhoz hetekig könyörgött 
neki Mónika, hogy látogasson el a nagy beteg munkatársukhoz, nem ment ki hozzá 
egyáltalán. Nem covidos volt, súlyos, előrehaladott rákbeteg, és nem ment ki hozzá. De miért 
nem? Ez hozzá tartozik a rendeléshez, benne van a 2 órában, amit kifizet neki az 
önkormányzat. A következő probléma, hogy az a két óra, amit az önkormányzat kifizet 
részére, akkor az legyen meg. Ez a minimum. Pénteken ne köszönjön el fél 11-kor, hogy 
elfogytak a betegek, elmenne. Össze voltak hívva az ápolók és az orvosok, meg lett beszélve, 
hogy 8-10-ig Mariannál rendel, 10-12-ig Mónikánál. Most úgy néz ki, hogy 8-10-ig 
Mariannál ott van, és ő úgy gondolja, hogy ha Mónikánál csak 5 beteg kerül előjegyzésre, 
akkor fogja magát, visszamegy a laptop mellé és akkor Mónikát hiába hívják a betegek, mert 
10-12-ig van rendelése a doktor úrnak, amikor az orvossal lehetne elvileg beszélni, de nem 
lehet, mert nincs ott. Ha már fizet neki az önkormányzat, fizessen többet, de akkor legyen 
olyan kedves, és tartsa be a rendelési időket. Az is probléma, hogy a telefont nem veszi fel. 
Szemtől szemben is nehéz vele kommunikálni, maszkban nehezen érthető, telefonban még 
nehezebb lehet megérteni, ezért meg kellene engednie, hogy bemenjen a beteg, és beszéljen 
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vele. Nem lehet vele beszélni, mert nincs ott. Már harmadik pénteken megy el korábban, 
valószínűleg valahová Budapestre megy, ügyeletet vállal pluszban. Otthagyja a rendelőt, és 
nem tudják utolérni. Elfogyott a betege, és elment. De ez nem így működik. Délig van a 
rendelési idő, akkor csak 12 órakor menjen el. Ezeket a dolgokat meg kell vele beszélni. 
Tudja, hogy nincs orvos, de most itt van az alkalom, hogy elő lehet venni, mert ő most kért 
valamit. Persze, adjanak neki emelést, de akkor kérjék meg, hogy ezeket a dolgokat teljesítse. 
Itt két körzetre is megkapja a helyettesítési díjat, ez nagyon jó dolog neki. Úgy gondolja, hogy 
Ali doktor nem örülne, ha elvállalná egyik körzet helyettesítését, mert ő direkt így szeretné, 
hogy ebben a 4 órában dupla pénzt vigyen el. Vigye el, de akkor, amit az önkormányzat kér, 
dolgozzon meg érte. A hátralévő 4 óra hosszát 10 ezer forintért készenlétezi le doktor úr 
helyett mind a két körzetben. 4 óráig elérhetőnek kell lennie nem csak a saját körzetében, 
hanem bármilyen esetben. A helyettesítési díj most is nagyon jó pénz, ha emelnek, akkor 
feltételeket kell támasztani vele szemben, hogy mi az a minimális feltétel, amit elvárnak, ha 
bemennek a rendelőbe. A másik probléma, ami el is hangzott, hogy kijelenti a betegeket, és 
akkor átmennek hozzá, hogy vegye át. Hová tegye őket? Nyilván nem a legcukibb emberek 
fogják otthagyni, akit bárki örömmel fogadna. Úgy gondolja, hogy most létjogosultsága lehet, 
hogy kérjenek tőle. És véleménye szerint alkudni kellene az áron, ne adják meg a 30 ezer 
forintot, hanem egyezzenek meg vele 25 ezer forintos óradíjban, az is napi 20 ezer forintos 
emelést jelentene. 
 
Tóth Imre képviselő: maximálisan egyetért doktornővel. A tegnapi ülésen is felmerült az a 
kérdés, hogy alkudjanak, de a kérelemben egyértelműen írta doktor úr, hogy minimum ennyi 
emelésre gondolt. Ő nem akar alkudni. Azzal teljesen tud azonosulni, hogy 
követelményrendszert támasszanak. Ha lehet javasolni, akkor kellene vele egyeztetni. Ha nem 
is a testület elé hívják be, akkor alkossanak egy kisebb kört, polgármester, alpolgármester, 
bizottsági elnökök, jegyző, ültessék le ennyi emberrel szembe, és fogalmazzák meg ott az 
elvárásokat, mert így valószínűleg komolyan fogja venni, mert látja, hogy nem egy 
személyben a polgármester mondja el a kívánságokat. Akkor több ember is tanú rá, hogy ezek 
a kívánságok elhangzanak. Itt van az ideje, hogy a hiányosságokat tegyék rendbe, és legyen ez 
az 50%-os díjemelés feltétele. Ha ő úgy gondolja, hogy itt szeretne dolgozni, mert előnyös 
neki, hogy egy településen töltheti le a 2-szer 2 órát, akkor valószínűleg hajlani is fog ezekre a 
dolgokra.  
 
Bertalan László képviselő: valami nincs rendben az orvosi rendelőben, ezt mindenki látja, 
évek óta tolják maguk előtt ezt a problémát. Érkezik hozzá is panasz a lakosok részéről. 
Tudja, hogy az emberek véleményét el kell osztani legalább kettővel, mert azok írnak először, 
akiknek lehet, hogy meg sem kellene szólalniuk, de valamiért ezelőtti időszakban ők sem 
írtak. Inkább azóta írnak, amióta Ali doktor van itt. De kicsit tovább kellene menni. Miért van 
az, hogy az asszisztensek védik a doktor urat? Állítólag a legjobb orvos. A telefonálók, vagy a 
vélemény jelzők részéről Bagi Mariann személyére is van panasz, mert ő sem bizonyítja azt a 
lakosok felé, hogy ő azért van ott, mert segíteni szeretne. A lakossági vélemények alapján. 
Egy-két facebook bejegyzés már évek óta azt jelzi, hogy talán nem érzi ott jól magát. Nem 
tudja, hogy ő mit közvetít a lakosság irányába, amikor négyszemközt beszélnek, de már most 
a lakosság egy része azt mondja, hogy a polgármestert nem fogják megválasztani, ha Ali 
doktor itt marad. Nyilván nincs egyenes arányosság a dolgok között. Nem tudja, hogy mi 
hangzik el a rendelőben a 4 fal között, amikor egy beteg van benn, és Bagi Mariann. A 
rendelőben nincs intézményvezető, doktornő fogja össze a dolgozókat amennyire tudja, de 
nincs rendben az orvosi rendelő. Úgy gondolja, hogy nem jó az, hogy van egy körzet, ahol 
nincs orvos, csak egy ápolónő. Szükség van ott a harmadik körzetre, ha nincs ott orvos, csak 
ápolónő? 
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Dr. Bakos Beáta képviselő: 8-10-ig doktor úrral van Mariann. 
 
Bertalan László képviselő: de nincs ott, mert általában nem veszik fel a telefont. Valami nem 
működik. Lehet, hogy ott van, de valami nem úgy működik, ahogyan kellene.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: kétség kívül a doktor úr autója már ott van egész korán, van úgy, 
hogy már fél 8-kor érkezik, elvileg 8-tól 10-ig ott van Mariannál. Nagyon sokan elmondják, 
hogy a fülhallgatóból arab zene szól, és nem figyel senkire.  
 
Bertalan László képviselő: nem tudja, hogy higgyen-e azoknak a lakosoknak, akik hozzá 
fordulnak. Bagi Mariann és Mónika azt mondják, hogy minden szuperül működik. Miért nem 
mondják ők is el, hogy doktor úrral milyen problémák vannak? Így ők is felelősek ezért a 
kialakult helyzetért.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: mi az, amit ők tudnának tenni ez ellen? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az asszisztensek elmondása szerint mindenkinek 
felveszik a telefont, mindenkinek felírnak mindent, mindenkit visszahívnak. Doktornő viszont 
elmondja, hogy be van dugva a fülébe a fülhallgató, nem kommunikál az asszisztensekkel, 
nem kommunikál a betegekkel, nem megy ki a betegekhez, nem tud beszélni a telefonon a 
betegekkel. Most mi az igazság? Volt kérdés a harmadik oltásnál, hogy adják, vagy ne adják? 
Doktor úr azt mondta, hogy nincsen rá igény. Utána kiderült, hogy a két asszisztens nem 
beszélte meg az orvossal, hanem ketten eldöntötték, hogy nekik sok dolguk van, és nem 
szervezték meg a harmadik oltást. A lakosok felé ezt kommunikálták. Amikor az orvoson ezt 
számon kérte, akkor doktor úr nézett nagy szemekkel, hogy mi a probléma, hiszen nincs is 
igény a harmadik oltásra. Nem az történik, hogy ők a lakosok felé ezt kommunikálják, a 
lakosok szemében pedig az orvos és a polgármester a hibás? Biztosan nincsenek könnyű 
helyzetben, de akkor mi az igazság?  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: a telefonnak egyszerű utána nézni, le kell kérni egy híváslistát. 
Azon rajta lesz, hogy ki hívta, kit hívott, és meddig tartott a beszélgetés.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a híváslista csak a kimenő hívásokat tartalmazza.  
 
Bertalan László képviselő: az már régen rossz, ha nyomozni kell.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: az önkormányzatnak joga van megnézni, hogy mennyi hívás 
megy ki. Amikor utoljára részletes híváslistát kért, akkor azon a bejövő és kimenő is rajta 
volt. Igaz ez már több mint 10 évvel ezelőtt történt.  
 
Bertalan László képviselő: nem jó, ha már nyomozni kell. Ha problémájuk van, akkor 
mondják el. Ha nem akar itt dolgozni, akkor azt is mondja el.  
 
Tóth Imre képviselő: itt akar dolgozni, de mégsem akar dolgozni.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: rendben, akkor beszéljenek velük is. Az intézményvezetők is 
tudják, hogy a dolgozókat is elő kell venni, ha szükséges. Ha valami nem működik 
megfelelően, akkor arról beszélni kell. Az országos kommunikáció nyomja a 3. és 4. oltást. 
Háziorvosként 2 órában dolgozik Jászladányon. Bemegy a rendelőbe, és mondja az 
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asszisztenseknek, hogy oltják a 3. oltást minden héten 2 ampullával legalább. Ali doktort nem 
érdekli ez a dolog, ő nem fogja mondani az asszisztenseknek. Az oltás szervezése 
hosszadalmas, az ezzel járó adminisztráció is, ezt a napi munka mellett kell elvégezni. Lehet, 
hogy úgy gondolták, hogy van elég munkájuk is ezen felül, és nem akarták rászervezni arra az 
orvosra, akit abszolút nem érdekel az oltást. A rendelőben az orvos a főnök! Neki kellene 
kiadnia az asszisztensnek a feladatot, hogy szervezze meg az oltást. Akkor valószínűleg 
megszervezné, de saját magának nem akar plusz feladatot úgy, hogy az orvost nem érdekli. 
Tudja, hogy mit dolgoznak, mert a saját körzetében a saját asszisztensével ugyanezt csinálja, 
de közösen. A másik két asszisztens viszont nem kap segítséget az orvostól. Nem mondja, 
hogy nem hibás bizonyos dolgokban Mariann, de meg kellene vele beszélni a helyzetet. De 
mindenképpen az orvosnak kellene irányítani a körzetet, és a feladatokat.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: amióta leültek az asszisztensekkel beszélni, 
azóta az I-es körzetre nincsen ilyen panasz. Erre a körzetre vonatkozóan soha nem kapnak 
jelzést.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: nem mondja azt, hogy nincsen probléma, mert nem lát bele a 
munkájukba. Mariann hozzájuk sem úgy jár fel egy ideje, mint régen. Valamit meg kell 
oldani ezzel kapcsolatban, lehet, hogy egy újabb beszélgetésre lesz szükség. Lehet, hogy 
kisebb csoportban kellene vele beszélni, hátha akkor jobban elmondaná a problémáját. Az 
orvos előtt nem várhatják el, hogy bármit is mondjon a főnökéről.  
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: a III-as körzettel kapcsolatban nekik is akadt 
problémájuk. A kolléganőjük volt beteg. Az intézményben mindig szűrnek, vannak tesztjeik, 
így tudták a kolléganőjükről, hogy negatív, viszont voltak megfázásos tünetei, így meg akarta 
magát vizsgáltatni. Saját szemével látta a telefont, hogy 25-ször hívta a rendelőt, 25-ször nem 
vették fel a telefont. Bement az orvosi rendelő épületébe, az irányító beengedte, a 
rendelőajtóból már nem engedte be Mariann, azt mondta neki, hogy menjen haza. Hiába 
mondta, hogy negatív a tesztje. Tudja Mariann, hogy hol dolgozik ez a kolléganőjük, azt is 
tudja, hogy rendszeresen szűrik, mégis hazaküldte, hogy várja otthon a mentőt. Elmondta, 
hogy nem covidos, de szüksége lenne gyógyszerre, mert nagyon köhög, de nem jutott be az 
orvosig. Van az a réteg, aki el tudja dönteni, hogy vizsgálat kellene számára, és akkor lehet, 
hogy nem kellene táppénzre mennie, és lehet, hogy nem kellene helyettesíteni, mert az 
intézménynek ilyen gondjai is vannak. Azért mert várni kell a mentőt, mert doktor úr nem 
fogadja el a teszteket, és hiába küldik nekik email-en, mert azt meg senki sem nézi meg. 
Olyan táppénzek és olyan helyettesítési idők vannak, ha nem doktornőhöz tartoznak a 
kollégák, ami komoly gondot jelent. Nem egy kollégájától hallja ezt, akik ezekbe a 
körzetekbe tartoznak. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: hogy néz ki most a munkajogi helyzet? Ki a munkáltatója az 
asszisztenseknek? Mi a függelmi viszony? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a polgármester.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: tehát akkor nem az orvosok alkalmazzák őket? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem. Az I. és a III. körzet az önkormányzaté. A 
II. körzet a doktornőé, ott ő alkalmazza az asszisztenst, mert ő kapja a finanszírozást.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: az önkormányzati körzetekben az említett két ápolónő van? 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: igen.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: nem lehetne őket megcserélni, és úgy megszondázni a lakosság 
véleményét? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: és ha megcserélik őket, és bebizonyosodik, hogy 
Mariann munkájával vannak gondok, akkor mit fognak csinálni? És ha lekérik a részletes 
telefonszámlát, amelyen látják a kimenő és bejövő hívásokat, akkor mit tudnak csinálni? Az, 
hogy valaki 25-ször sikertelenül hívta, az nem fog megjelenni a híváslistán.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: de ez így nem maradhat. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem maradhat így, de mi a megoldás? 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: figyelmeztetni kell, vagy fegyelmit adni.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: de mire? A 25-ször fel nem vett telefonhívásra? 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: igen erre, mert a munkahelyi kötelezettségének nem tesz eleget.  
 
Tóth Imre képviselő: úgy is lehetne ellenőrizni, hogy próbahívásokat kell indítani, és akkor 
kiderül, hogy fölveszik, vagy nem veszik föl. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: így van, és ezt nagyon komolyan dokumentálni kell. 
 
Tóth Imre képviselő: van egy munkaidő, ezen belül többször kell próbahívást indítani 
célzottan, melyet dokumentálni kell.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: ezt mindenképpen meg kell tenni, mert ha nem veszik fel a 
telefont, akkor az önkormányzat nem tesz eleget annak a kötelezettségnek, hogy a lakosokat 
ellássa. Ha ilyen szintű a probléma, hogy ezt témázzák a facebookon, akkor ezt nem lehet 
intézkedés nélkül hagyni, mert így a polgármestert és a képviselő-testületet fogják számon 
kérni a lakosok. És lehet, hogy nem is a választáskor lesz ez probléma, hanem már hamarabb. 
Nem kell finomkodni, a jog eszközeivel kell élni, a fokozatosság elvét betartva.  
 
Lovász Imre jegyző: nincs ennek akadálya, de lesz-e másik ápolónő, ha a jelenlegi emiatt 
felmond? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: hát mindegy. Decemberben már így is állást 
keresett Mariann. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: nem biztos, hogy járna neki végkielégítés. Nagyon 
felháborítónak találta azt az esetet, amit intézményvezető asszony elmondott. Ha több ilyen 
ügy lesz, akkor lehet, hogy az rendkívüli felmondást eredményez.  Akkor pedig egyáltalán 
nincsen végkielégítés, sőt még munkanélküli sincs. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: lehet, hogy célszerű lenne, ha ezt 
intézményvezető asszony írásban is jelezné az önkormányzat felé. A családsegítőből is kaptak 
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ilyen panaszt decemberben, amikor a családsegítős kolléga szeretett volna időpontot kérni, de 
nem tudott. Őket is meg fogja kérni, hogy írásban jelezzék. Ez minek lehet az alapja?  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: első körben egy munkáltatói figyelmeztetésnek, és utána 
meglátják, hogy lesz-e foganatja. Ha nem lesz foganatja, akkor egy újabb ilyen eset után el 
lehet gondolkodni arról, hogy el kell-e küldeni. Ez az ő magatartásától függ függeni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: már most heti rendszerességgel olyan 
mélységben foglalkozik ezzel, hogy ha panasz érkezik, akkor fölhívja a rendelőt, és 
megkérdezi, hogy mi történt valójában? Nyilván van olyan eset is, amikor az egy hónapra 
kiírt frontin gyógyszert már két hétre szeretnék felíratni, és ha nem írják fel nekik, akkor 
hülye az orvos, az asszisztens és a polgármester is. Ilyen is van. De amikor a pedagógus is 17 
fel nem vett hívás után bemegy a rendelőbe, mert szeretne valakivel beszélni, vagy időpontot 
kérni, akkor Mariann, hogy veszi ahhoz a bátorságot, vagy a jogot, hogy az ajtóból visszaküld 
egy beteget? Adja meg az orvosnak ezt a döntési lehetőséget. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: ez a covid helyzet adna-e arra lehetőséget, hogy a munkaköri 
leírásokat nagyon alaposan felülvizsgálják, és megfelelő munkaköri leírást adni részükre? 
Azokat a részeket kell hangsúlyosan kidolgozni, ahol mulasztások történnek. Ez egy 
figyelemfelhívás lenne, és így nyilvánvaló lesz a mulasztás, a kötelezettségszegés. Ezt 
mindenképpen meg kellene most tenni. Bele kell írni, hogy a megváltozott helyzetre 
tekintettel a telefont köteles felvenni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: arról is volt szó, hogy ha nem működik a 
telefonos kommunikáció, akkor ki kell nyitni a rendelőt. Nem tudja, hogy ehhez mit szólnak a 
többi körzetben. Nincs egyértelmű kormányzati utasítás arra, hogy bezárva kell tartani a 
rendelőt. A legutóbbi megbeszélésen elhangzott, hogy ha nem veszik fel a telefont, akkor ki 
fogják nyitni az orvosi rendelőt. Akkor nyissák meg, és reggel 8-tól 12-ig legyen ott Ali 
doktor, és kezelje a betegeket. Akkor szűrje meg ő a betegeket, és írjanak gyógyszert is úgy, 
ahogyan régen, hogy bemennek a lakosok. Akkor már nem lesz meg ez a lehetőség Mariann 
kezében, hogy nem veszi fel a telefont, vagy hazaküldi az ajtóból a beteget. Ezeket a 
lehetőségeket az adja, hogy be van zárva a rendelő, és csak időpontra lehet bemenni. Azt 
gondolták ez jó gyakorlat lesz, mert a II-es körzetben és a gyermekorvosi körzetben jól 
működik. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: az orvosi rendelő bezárásakor az édesanyja korára is tekintettel 
voltak. A lányok védelmére viszont szeretné elmondani, hogy mégiscsak a fejétől bűzlik a 
hal, mert amíg Danicz doktor volt itt, senkivel nem volt probléma. 2 éve itt van Ali doktor, de 
nem érdekli, hogy megismerje az embereket. Nem biztos, hogy nem lenne jó ötlet 
megcserélni a két asszisztenst, ha erre van jogi alapja az önkormányzatnak, mert a szociális 
otthonban is működik, hogy bizonyos ideig van egy helyen a dolgozó, és utána átkerül másik 
helyre. A másik felvetés, hogy bejönne a rendelőbe a lakos, hogy felírassa a gyógyszert, az 
azért fölösleges, mert már senkinek nem a kezébe adják a receptet. A postaláda rendszer 70%-
ban jól működik. Most is azt gondolja, hogy az önkormányzatnak mennie kell orvos után, 
nem elég, hogy csak így hirdetik, ahol kötelezően meg kell. 
 
Bertalan László képviselő: Mónikára senkitől nem érkezik panasz, csak Mariannra.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: kisebb körzetben van Mónika, de ott is vannak problémás esetek.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha megcserélik a két asszisztenst, akkor Mónika 
nem fogja vállalni, és pont ő fog felmondani, pedig az ő munkájára nincsen panasz.  
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: ha mindkét asszisztens felmond, akkor nem fog tudni 
működni egyik körzet sem Ali doktorral. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: a terhek megnövekedése miatt nem lehet Mónikának 
bérkiegészítést adni? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: és ha utána visszakerül Mariann, akkor ő is kérni 
fogja.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: hát nem kerül vissza. Most ezt úgy tűnik, mintha könnyedén 
mondaná, de nem biztos, hogy jó, hogy ott van, ha csak panasz van rá. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: függetlenül bizottsági és testületi üléstől volt egy 
olyan gondolata, hogy hagyjanak jóvá egy álláshelyet, plusz 1 fő 8 órás asszisztensi 
álláshelyet, tervezzenek rá bért, és hirdessék meg. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a munkaerő piacon vannak asszisztensek? Most 
komolyabban megemelkedett a bérük, lehet, hogy valaki szívesen jönne vissza erre a pályára. 
Ha tudnának ilyen személyt, akkor nem kellene álláshelyet biztosítani, mert ha hirtelen lenne 
szükség új asszisztensre, akkor tudnának kire számítani.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: nem tud ilyen személyről. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: mielőtt drasztikus lépéseket tennének, azelőtt be 
kell biztosítaniuk magukat. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: mindenképpen kell mindkét körzetbe asszisztens az 
orvos mellé. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: mindenképpen szükség van két emberre, mert 
mikor Mónika beteg lett Mariann vitte a két körzetet.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: segítséggel.  
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: a munkavállaló szempontjából mindenkinek 
elgondolkodtató, ha meghirdetnek egy álláshelyet. Hátha ez jó irányba fogja fordítani a 
dolgot. Nagyon nincsen hová menni, mert az orvosok mellett máshol is be vannak töltve az 
álláshelyek, nem nagyon vár széttárt karral senki asszisztensre, mert mindenkinek van. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: ezt gondolták a védőnőkről is, mert régebben Zsuzsa 
egyedül volt, most pedig hirtelen 4 védőnő is lett, és még van egy ötödik is. Amikor 
felemelkedett a bérük hirtelen lett jelentkező. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: hozzon létre a testület egy álláshelyet, és 
meglátják, hogy mi lesz ennek a foganatja.  Az intézményvezetőktől pedig várja az írásos 
jelzéseket, ha panasz van. 
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Müllerné Braun Erika intézményvezető: régebben volt olyan esete, hogy hívta volna 
Mariannt házi segítségnyújtásos ügyben és más ügyben is, a saját telefonszámáról nem vette 
fel, amikor a kolléganője telefonjáról hívta, akkor azonnal fölvette. Előtte 10-szer hívta.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: már most mindig felveszi a telefont, ha hívja a 
saját számáról, de ez nem azt jelenti, hogy ha más hívja, akkor is felveszi. Javasolja az 1 üres 
asszisztensi álláshelyet.  
 
Lovász Imre jegyző: ez melyik körzetben lenne? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: teljesen mindegy.  
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: ha jelentkezik valaki, akkor hová ültetik? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ezelőtt is volt egy 6 órás, majd 8 órás álláshely. 
Ahol szükség van rá, ott fog dolgozni.  
 
Tóth Imre képviselő: igen, a védőnőknél is besegített, azért lett 8 órás.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: már előre tudja, hogy a meghirdetett álláshelyre ki fog 
jelentkezni. Vinczéné Hadrik Anita rögtön át fog menni a gyermekorvosi körzetből, mert ott 6 
órában dolgozik. Ez az édesanyja szempontjából nem jó, mert akkor nála nem marad ápolónő. 
Már azon is gondolkodott, hogy Anitát fel lehetne venni akár 4 órában is, mert neki fél 12-kor 
be szokott fejeződni a munka, vagy délben, és akkor délután be tudna segíteni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a telefonok felvételében lenne szükség, az pedig 
délelőtt van.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: rendelés alatt nem fogják felvenni a telefont, mert az orvos nem 
engedi nekik felvenni a telefont. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: akkor azt mondják az orvosnak, hogy megadják 
neki a 30 ezer forintos óradíjat, de akkor ő a főnök, és igenis legyen elérhető, beteg számára is 
elérhető 8-10-ig az egyik körzetben, 10-12-ig a másik körzetben. Járjon ki a betegekhez, 
beszéljen velük telefonon. Ezekkel a feltételekkel megkapja az emelést. Ha Hadrik Anita 8-
10-ig Mónika mellett lenne, 10-12-ig Mariann mellett, akkor megadják arra az esélyt, hogy 
valaki felvegye a telefont. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a körzetekben használt program tud statisztikát 
lehozni, hogy mennyi a betegszám a körzetekben? 2 óra van megadva a gyógyszer íratásra, és 
lehet, hogy folyamatosan foglalt a telefon, mert ténylegesen írja a gyógyszert, és azért nem 
tud 17-szer telefont felvenni. Lehet, hogy valóban tényleges munkavégzés van, és azért nem 
lehet elérni, mert valakivel éppen beszél.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: azért van a gyógyszer írásra külön postaláda, hogy ne telefonon 
hívják. Csak az hívja a rendelőt, aki az orvossal akar beszélni. 
 
Tóth Imre képviselő: mindkét körzetet Ali doktor látja el 2-2 órában, azt nem lehetne 
megtenni, hogy mindkét ápolónő mind a 4 órában legyen ott a doktor mellett? Ha nincs a 
doktor úr az I-esben, akkor ott mit csinálnak? 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a program nem tudja azt, hogy két gépen 
dolgozzanak. 
 
Tóth Imre képviselő: 2 órát van egy körzetben a doktor úr, utána elvesznek az ápolók, azt 
csinálnak, amit akarnak.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: arról volt szó, hogy abban a két órában, amikor 
az orvos rendel, akkor nem veszik fel a telefont, de csak fel kellene venni akkor is, mert az 
orvossal nem tudnak beszélni. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: pont az lenne a lényeg, hogy akkor felvegyék.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a másik 2 órában időpontot adnak. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: mindig fel kellene venni a telefont. 
 
Tóth Imre képviselő: azért lenne jó, ha mindkét asszisztens ott lenne végig az orvos mellett, 
mert akkor az egyik szolgálná ki az orvost a gépen, a másik pedig a telefonokat kezelné.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: erre a feladatra jó lenne egy 4 órában foglalkoztatott nem 
egészségügyi személyzet, aki a telefont felveszi a rendelőben. Ha az orvost keresik telefonon, 
akkor átadja neki a telefont. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az a baj, hogy nem csak időpont kérés van, és 
nem csak az orvossal akarnak beszélni, hanem például táppénzen van, és akkor kell további 
információ, aki felveszi a telefont csak azt tudja mondani, hogy tessék várni, mindjárt szabad 
lesz az asszisztens, ő fog tudni válaszolni a kérdésekre. Nem biztos, hogy egy 4 órás tudatlan 
személlyel előrébb lennének. 
 
Tóth Imre képviselő: ezért lenne jó, ha a két asszisztens egyszerre lenne ott az orvos mellett. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: akkor két telefon fog csörögni egyszerre, és azt 
sem tudja egy ember kezelni.  
 
Tóth Imre képviselő: hogy lehet az, hogy doktornőnél mégis jól működik a rendszer? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: van egy olyan rendszerük, hogy minkét asztalon ugyanaz a hívás 
csörög, és amelyikük hamarabb fel tudja venni, az veszi föl. Az esély a másik két körzetben is 
megvan erre, de doktor úr nem akarja felvenni a telefont. Ő ebből kivonta magát.  
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: így nem az asszisztens a hibás, hogy nincs fölvéve a 
telefon. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: az orvos és az asszisztens is tud dolgozni az informatikai 
rendszerben, az a kérdés, hogy doktor úr mennyire akarja ezt elsajátítatni. Akkor csak annyi 
lenne, hogy be kell ruházni egy másik gépbe, és akkor, ha a beteg bemegy, akkor az orvos 
tenné a gépbe, és ő csinálná a szükséges rögzítéseket.  
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Tóth Imre képviselő: ha ez szükséges a beteg vizsgálatához, akkor ebben neki is partnernek 
kell lennie. Nagyon sok pénzt kap, ezt vállalnia kellene.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: ezért gondolta azt, hogy most kellene vele elbeszélgetni. Danicz 
doktor is elvitte a bért, de ő itt volt 8 órában, és tisztességgel kiszolgálta az időt, amit itt 
kellett töltenie. Ő ki is ment a betegekhez, és minden papírmunkát, amit kellett megírt. A 4 
oldalas nyomtatványt nem csinálta meg azonnal, de megkérte a beteget, hogy hagyja ott, és 
nem 30 nap múlva kapja vissza, hanem 4-5 napon belül.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: doktornőt kérdezi, hogy a munka segítésére össze tudná-e 
gyűjteni, hogy mik azok a leg fajsúlyosabb adminisztratív feladatok, amit az orvosnak kell 
elvégezni, és amit az asszisztensnek kell elvégezni? Ezzel nagyon sokat segítene jegyző 
úrnak, mert Ali doktorral lehetne módosítani a megbízási szerződést, és akkor az 
asszisztenseknek is ki lehetne küldeni a megfelelő munkaköri leírást. Így könnyebb 
helyzetben lenne a polgármester is, mert így van mit számon kérni. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: persze. Eddig azért nem merült ez fel, hogy egy orvos nem tudta, 
hogy mit kellene a körzetben csinálnia. Ezek szerint neki le kell írni, de nincs ennek akadálya. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: akkor a határozatot is úgy kellene meghozni, 
hogy az emelést azzal a feltétellel adja oda a testület, ha a felsorolt feladatokat ellátja. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: azt látná jó megoldásnak, ha megadnák a 25 ezer forintot 2 vagy 
3 hónapra, ezekkel a feltételekkel, és ha minden jól működik, akkor megemelik 30 ezer 
forintra. Így látná, hogy ne elutasító a testület, de vannak elvárások.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: akkor legyen úgy, hogy 25 ezer forint/órát 
javasol a képviselő-testület 3 hónapra, a felsorolt feltételek teljesülése mellett, és amennyiben 
teljesülnek, akkor a 3 hónap után emelik 30 ezer forint/órára.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: tenne bele a szerződésbe egy biztosítékot, hogy addig a hónapig, 
amíg vissza nem esik a jelenlegi helyzetre. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: nem szükséges biztosíték, mert mindig csak 1 
hónapra írja alá a szerződést, amióta itt van. 2 éve. Rengeteg adminisztrációs munka, hogy 
minden hónapban be kell küldeni a dokumentumokat, és engedélyeztetni. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: bele kellene írni, hogy legalább 3 hónapra írja alá a szerződést. 1 
hónap felmondási időt is kellene biztosítania. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: mi legyen az üres álláshellyel? 
 
Tóth Imre képviselő: ki kellene várni a 3 hónapot, lehet, hogy doktor úrral együtt az 
asszisztencia is változik.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az intézményvezetőktől továbbra is várja a 
jelzéseket.  
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: azt nem lehetne beleírni doktor úrnak, hogy adjon 
utasítást az asszisztenseknek? 
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Tóth Imre képviselő: de igen, az is bele lesz írva.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: meg legyen hirdetve az asszisztensi álláshely? 
Vagy kinyissák a rendelőt? 
 
Bertalan László képviselő: nyissák ki a rendelőt.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: nem lehet úgy kinyitni, hogy a gyermekorvosi és a II. körzetre 
nem nyitnák ki? Vagy fel lehetne költözetni a gyermekorvosi körzetet, és leköltöztetni Ali 
doktor körzetét.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: ez diszkrimináció lenne. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha kinyitnák a rendelőt, attól a II-es körzetben és 
a gyermekorvosnál továbbra is tudna működni az időpont.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: igen, hiszen a covid előtt is működött.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: javaslatot kér, hogy nyissák ki a rendelőt, vagy 
ne? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: mi lenne, ha 1 hónap múlva visszatérnének erre a kérdésre? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a következő testületi ülésre feltétlenül jegyezzék 
fel, hogy erről beszélni kell.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: javasolja, hogy doktor úr a 25 ezer forintos óradíjat 
kapjon, hiszen így is egy településen kap napi 100 ezer forintot. Nem fog elmenni másik 
településre 1 körzetbe, mert ott kevesebbet kapna. Ráadásul több településre járva több 
útiköltségbe kerül. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: így van, ez nem rossz hely neki. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: mi legyen megszavaztatva? Eddig volt a 
pénzügyi bizottság javaslata 30 ezer forint/óra. Van egy javaslat, hogy legyen 3 hónapig 25 
ezer, és a 4. hónaptól automatikusan 30 ezer forint/óra. Van egy javaslat, hogy 25 ezer.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: igen, és ugyanazok a feltételek legyenek, amelyek 
elhangzottak. Ha ez neki nem felel meg, akkor bármikor tud emelést kérni később is.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e még 
valakinek más javaslata? 
 
Lovász Imre jegyző: jelenleg a feltételeket még nem fogalmazták meg, és mivel úgyis 
havonta van a megbízási szerződés meghosszabbítva doktor úrral, február hónapra már van 
aláírt szerződése, ami nem módosul, mi lenne, ha a február végi ülésen döntene a képviselő-
testület? Addigra a feltételrendszer is összeállításra kerülhetne. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: doktornő most is segít, és elmondja a 
feltételrendszert.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: jegyző úr biztosan pontba szedve szeretné a testület elé hozni a 
feltételrendszert.  
 
Lovász Imre jegyző: igen. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: akkor most milyen döntést hoznak a kérelemre? 
 
Lovász Imre jegyző: azt, hogy újratárgyalja a testület február végén a kérelmet.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: és addig mi lesz? 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: most van aláírt szerződés, addig marad a jelenlegi 20 
ezer forintos díj.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: februárban még nem írt alá szerződést. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: mi lenne, ha kidolgoznák, és egy rendkívüli ülés kerülne 
összehívásra? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem indokolt a rendkívüli ülés, mert 2 hét múlva 
lesz a következő soros ülés.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: addig van szerződése? 
 
Tóth Imre képviselő: februárra már biztosan íródott szerződés. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: még nincs megírva, mert 8-án érkezett a 
kérelem. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: azt nem várhatja, hogy 8-án benyújt egy kérelmet, hogy arra a 
hónapra vonatkozóan kéri az emelést.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: szóban már januárban mondta, csak megkérte, 
hogy írja le, hogy írásban lássa a testület. 
 
Bertalan László képviselő: akkortól hivatalos a kérés, amikor leírta.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: valamit reagálni kell a kérelemre. 
 
Bertalan László képviselő: azt, hogy a február 24-i ülésen újra fogja tárgyalni a testület. 
Függetlenül attól, hogy erről beszéltek, vagy nem. Neki ezt kell tudni? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem feltétlenül. 
 
Bertalan László képviselő: akkor februárban az eddigi összeggel lesz a szerződés, a 
következő ülésre pedig összeállítja doktornő és jegyző úr a feltételrendszert. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: mi legyen az üres álláshellyel? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: nem javasolja az állhely biztosítását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: akkor ebben a kérdésben nem lépnek előre? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az már előrelépés lesz, hogy az intézményvezetők 
összeszedik az észrevételeiket, leírják, és így lesz egy elégedetlenségi lista. Azzal, hogy ha 
most meghirdetnek egy 8 órás asszisztensi álláshelyet, és Anita átmegy oda, akkor nincsenek 
jobb helyzetben. Ezzel csak akkor tudnának elérni valamit, ha külső ember jelentkezne.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ezt nem lehet garantálni.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: az is kérdés, hogy 8 órában tudnák-e úgy foglalkoztatni, hogy az 
ne kidobott pénz legyen? 8 órában két embernek nem biztos, hogy lesz munkája. Még úgy 
sem, hogy 4-4 óra a két körzetben. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha hozzányúlnak a két asszisztenshez, és 
megcserélik a két körzetben, akkor biztos, hogy botrány lesz, amit kezelni kell. Annak biztos, 
hogy következménye lesz, olyan botrány, amit kezelni kell egyik napról a másikra.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: akihez kijár Mariann kötözni, és egyik napról a másikra 
nem megy, abból lesz elégedetlenség. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: mi lenne, ha próbálnák egy szűkebb beszélgetés keretében 
megtudni a probléma okát? 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: oda kell adni a munkaköri leírást, négyszemközt a 
vezetőkkel és meglátják, hogy aláírja-e. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: meg kellene tudni, hogy mi baja van. Szűken. Egyesével. 
Megmondani neki, hogy nem így dolgozott régen, mondja el, hogy mi a baja. Úgy, hogy az 
orvos nincs jelen. Hátha erre is lenne változás. Nem kell szőnyeg szélére állítani, de 
szükséges lenne egy szűk kommunikáció. Az egészségügyben régen is úgy volt, hogy az 
ápolónő lojális a főnökével. Sokáig úgy volt, hogy az ember nem mond rosszat a közvetlen 
munkatársáról, még akkor sem, ha különben nem úgy gondolja. Meg kellene tudni tőle, hogy 
mi a probléma. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: nem lehet alkalmassági vizsgálatra elküldeni? 
Pszichológushoz? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: nem írják elő az önkormányzatnak, hogy pszichológiára el kell 
küldeni az egészségügyi dolgozókat, csak ha lőfegyver is van nála. 
 
Lovász Imre jegyző: össze kellene gyűjteni, hogy mikor mi történt, mit sértett meg, és erre 
lehetne figyelmeztetést adni. A fokozatosságnak megfelelően először figyelmeztetésben 
részesíteni, és megnézni, hogy a következő napokban, hetekben hogyan viselkedik. Ha utána 
ugyanazt elköveti, akkor el lehet menni a fegyelmiig, és legvégső soron egy rendkívülivel 
meg lehet szüntetni a munkaviszonyát. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem gondolják, hogy ha a fokozatosság elvén 
nekimennek egy embernek, akkor ő nem mondja azt, hogy holnaptól táppénzen van, és 
csináljanak, amit akarnak? Akkor ott maradnak 1 asszisztenssel. 
 
Gyárfás Lajos képviselő: lehet, hogy még az új munkaköri leírást sem fogja aláírni. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: ha nem írja alá, akkor nem kell alkalmazni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: igen, de akkor asszisztens nélkül marad a körzet. 
Várja a javaslatokat. 
 
Bertalan László képviselő: javasolja, hogy nyissák ki a rendelőt. Doktor nő azt mondta nem 
gond. A gyermekorvosnak okoz ez gondot? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: biztosan okoz gondot, mert akkor nagyobb tömeg lesz. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: a rendelő csere esetleg megoldás lehetne? A gyermekorvosi 
rendelő felköltözne a Danicz doktor úr rendelőjébe? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: partnerek ebben is. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: babakocsival hogy fognak felmenni? 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: lifttel. Vagy a II-es körzet költözhetne le a földszintre. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: részéről nem gond, le tud menni a III-as körzet helyére. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: így nem lenne gond a gyermekorvosi és a II-es körzet 
vonatkozásában. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: akkor az a javaslat, hogy nyissák ki a rendelőt, 
rendelő cserével? 
 
Tóth Imre képviselő: ez megoldás lenne? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem tudják, hogy ez megoldás lenne-e. 
 
Tóth Imre képviselő: jó lenne, ha kezelhető lenne, ami eddig jól működött a II-es és a 
gyermekorvosi körzetben. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: ha megnyitják a rendelőt, akkor az információs 
pultnál mindenkit be kell engedni. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: akkor Ági is feleslegessé válik, utána nem lesz szükség az 
alkalmazására. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: esetleg a táppénzes papírok kiadására, mert 
akkor nem kellene sorban állni, hanem Ági kiadhatná. Ő nem a covid idején lett alkalmazva, 
hanem még előtte azért, hogy az adminisztrációs dolgokat tudja segíteni. 
 



 48 

 
Bertalan László képviselő: a környező településeken van ilyen, hogy nem mehetnek be az 
emberek a rendelőbe? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: van olyan, ahol a rendelőbe egyáltalán nem lehet bemenni, mert 
be van zárva az ajtó, és a telefont sem veszik fel. Valójában Jászladány még nem a 
legrosszabb település, mert tényleg van olyan hely, ahol egyáltalán nem fogad az orvos.  
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: Jászapátin sem.  
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: Jászkiséren sincs nyitva az orvosi rendelő. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: javasolja, hogy legalább most két alternatívát döntsenek el, mert 
valamit csinálni kell, ha forrong a nép. Az orvosi rendelő kinyitására vonatkozó javaslatot 
elfogadhatónak tartja. Javasolja a rendelő cserét, döntse el a gyermekorvos, hogy ki hová 
költözzön. Legyen úgy, hogy 1 hónap múlva döntenek a kinyitásról, akkorra lentebb megy a 
covid hullám, és akkor indokolt is, hogy miért nyitják ki. Most azért nyitják ki, mert nem 
veszik fel az asszisztensek a telefont? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: igen. Azért, hogy bejusson az a beteg, akit az 
ajtóból elküldenek.  
 
Tóth Imre képviselő: és akinek a telefonját nem veszik fel. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: és ha tényleg az orvos a hibás? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: az a beteg bejutott az épületbe, az ajtóból lett elküldve.  
 
Bertalan László képviselő: ha az orvos a hibás, akkor derüljön ki. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha meg lesz nyitva az orvosi rendelő, akkor 
utána már nem küldheti el az orvos a beteget. 
 
Tóth Imre képviselő: nem tudja, hogy akkor hajlandó lesz-e majd beengedni a betegeket az 
orvos.  
 
Bertalan László képviselő: ha nem engedi be, akkor 25 ezer forintra sem kell megemelni az 
óradíját. Akkor menjen el, és majd lesz másik orvos. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: az orvossal is le fog ülni a polgármester asszony, a bizottsági 
elnökök és doktornő, és nyilván le fognak ülni az asszisztensekkel is. Ott majd kiderül, hogy 
ez egy számonkérés lesz, vagy egy barátságos elbeszélgetés. Támogatná azt is, hogy azt az 
egy asszisztensi álláshelyet hirdessék meg, mert nem látják előre, hogy ki hogyan fogja 
lereagálni ezt az egész ügyet. Lehet, hogy mind a két asszisztens úgy megsértődik, hogy 
feláll, vagy lehet, hogy örülni fognak, hogy segítséget kapnak. Bármi lehet. 
 
Tóth Imre képviselő: valós félelem, hogy az asszisztensek elmehetnek? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: nem tudja.  
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Tóth Imre képviselő: hová fognak menni? Elmennek a szociális otthonba ápolónőnek? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: nem gondolja, hogy ez reális lenne.  
 
Tóth Imre képviselő: Jászladányról nem fog átjárni Jászapáti asszisztensnek, mert véleménye 
szerint nem fogják fölvenni. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: nem fog sehol kapni ennyi pénzt, amennyit ők keresnek. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: december 21-én írta ki Mariann, hogy állást 
keres. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: utána kapott fizetésemelést, és így nagyon sok pénzt keres. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: gyorsan kiderül a munkaköri aláírással, hogy 
vállalja-e. Ha vállalja, akkor bármikor számon lehet kérni. Az orvosnak is megírják a 
szerződés, és ha aláírja, akkor vállalja a feltételeket. Véleménye szerint ezzel kellene kezdeni, 
nem az orvosi rendelő kinyitásával és a körzetek átköltöztetésével. Az átköltöztetés nem 
biztos, hogy zökkenőmentes lenne, mert külön rendszeren vannak, doktornő külön fizeti a 
telefont, internetet, ezeket átkötni nem olyan gyorsan megy. Most van egy helyzet, alá kell 
íratni vele a feltételeket, és ha nem vállalja, akkor elmegy. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: akkor javasolja, hogy maradjanak abban, hogy a 
február 24-i ülésre jegyző úr előkészíti doktornő segítségével azt a feltételrendszert, amit az 
orvostól elvárnak, előkészítik az asszisztensen munkaköri leírását azzal a tartalommal, amit 
tőlük elvárnak és alá kell velük írattatni. Február 24-én megtárgyalják ezt a feltételrendszert, 
és akkor döntenek abban is, hogy milyen óradíjat adnak. Addig nem hirdetnek álláshelyet, 
addig nem cserélnek, nem nyitják meg a rendelőt, hanem mindenről azon az ülésen döntenek 
majd. A munkaköri leírásoknál pedig addig kiderül, hogy aláírja-e Mariann. 
 
Bertalan László képviselő: mi lesz akkor, ha aláírja, de nem változik semmi? 
 
Tóth Imre képviselő: látni kell az orvosnál és az asszisztenseknél is, hogy lesz-e változás, ha 
nem lesz, akkor rendkívüli ülést összehívnak, és döntenek ebben a témában. Ha nem működik 
jól az I. és a III. körzet, akkor szükséges lesz döntéseket hozni. Hiába van orvos, ha nem 
működik jól a betegellátás. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: megfelelőnek tartja azt a javaslatot, melyet polgármester asszony 
ismertetett. 
 
Bertalan László képviselő: visszavonja előző javaslatát. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: egyetért polgármester asszony javaslatával, saját javaslatát 
visszavonja.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: visszavonja javaslatát. 
 
Tóth Imre képviselő: visszavonja javaslatát. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek további kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát, hogy 30 ezer forintra emeljék fel az orvos helyettesítési díját? 
A Képviselő-testület a javaslatot 0 igen, 8 nem szavazattal egyhangúlag elutasítja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
26/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Az I. és III. számú háziorvosi körzet helyettesítésre vonatkozó pénzügyi bizottsági 
javaslat elutasításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete nem fogadja el a 
Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatát, mely az I. és III. felnőtt 
háziorvosi körzetekben a helyettesítésre vonatkozó megbízási díj bruttó 30.000,- 
forint/óra összegre történő emelésére vonatkozott.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  

 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a napirendi pont 
újratárgyalásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
27/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Az I. és III. számú háziorvosi körzet helyettesítésre vonatkozó megbízási díj emeléséről 
szóló döntés elnapolásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az I. és III. felnőtt 
háziorvosi körzetekben a helyettesítésre vonatkozó megbízási díj emeléséről szóló 
döntés elnapolja, a kérelmet a 2022. február 24-i ülésén újratárgyalja.   
Képviselő-testület felkéri Lovász Imre jegyzőt, hogy a 2022. február 24-i ülésre 
készítse elő a díjemelés tárgyalásához a helyettesítő orvos részére előírásra kerülő 
feltételrendszert, valamint az asszisztensek munkaköri leírását.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
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2 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az Önkormányzat 2022. évi részletes költségvetésének megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a költségvetésről szóló előterjesztést mindenki 
megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: figyelemmel a vonatkozó jogszabályokra, az 
intézmények közreműködésével elkészítették az önkormányzat 2022. évi költségvetési 
rendelet-tervezetet. Az előterjesztés tartalmazza a főbb bevételi és kiadási összegeket. 
Jelenleg 56.676.699,- forint forráshiány van, tehát a kiadások ennyivel haladják meg a 
bevételeket. Az előterjesztés tartalmazza a főbb sorokat, illetve az intézményi 
költségvetéseket. Amennyiben kérdés merül föl szívesen áll rendelkezésre. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
elfogadhatta volna a költségvetést, mert a számadatok azt mutatják, hogy a működési 
költségeket tekintve pozitív szám alakult ki a költségvetés tervezetben. A felhalmozási 
oldalon már kicsit másabb a helyzet, ott 97.483.170,- forint a hiány. A bizottság a következő 
módosításokat javasolja a képviselő-testületnek:  
− kérje fel a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 

intézményvezetőjét, az intézmény működését nem veszélyeztető módon, 2022. évben az 
intézményben egy üres álláshely vonatkozásában új jogviszonyt ne létesítsen.   

− kérje fel az Ozoróczky Mária Szociális Központ intézményvezetőjét, az intézmény 
működését nem veszélyeztető módon, 2022. évben az intézményben egy 4 órás üres 
álláshely vonatkozásában új jogviszonyt ne létesítsen.   

− kérje fel a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény mb. intézményvezetőjét, 
az intézmény működését nem veszélyeztető módon, 2022. évben az intézményben egy 4 
órás üres álláshely vonatkozásában új jogviszonyt ne létesítsen.   

− kérje fel Lovász Imre jegyzőt, az intézmény működését nem veszélyeztető módon, 2022. 
évben az intézményben egy üres álláshely vonatkozásában új jogviszonyt ne létesítsen.  

− kérje fel az intézményvezetőket, hogy az intézményükben foglalkoztatott 
közfoglalkoztatottak bérköltségét tervezzék be az intézmény költségvetésébe. 

− az önkormányzat 2022. évi költségvetési tervezetében az önkormányzat dologi kiadásait 
növelje, az I. és III. számú háziorvosi körzet helyettesítés díjának emelt összegével. 

A bizottság nem javasolja elfogadásra az önkormányzat 2022. évi költségvetési tervezetét az 
előterjesztés szerinti tartalommal. Egyben javasolja, hogy a Képviselő-testület bízza meg a 
Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Osztályát, hogy a módosításokat építse be a költségvetés 
tervezetébe a Pénzügyi Bizottság 2022. február 23-i ülésére. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a NÜVI-nél is van 3 pályázat a közfoglalkoztatásban, azt 
is beleteszik a költségvetésbe, illetve tegnap volt szó arról, hogy ha minden jól alakul, akkor a 
telepprogram felújítási részében és belvíz valamint a járdaépítésben tudnak dolgozni, ez 
21.195.416,- forintot jelent. Ha ennek 1/3-a megmarad munkabér megtakarításként, az is 
növeli az intézmény költségvetését.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha a piac pályázat kivitelezése is megkezdődik, 
akkor abból is tud a NÜVI munkát vállalni. Ha a várossá válásra vonatkozó pályázat pozitív 
elbírálást kap a választás időpontjáig, április 3-ig, akkor várhatóan félévtől emelkedik a 
finanszírozás is. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye vagy 
más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a művelődési házban egy üres álláshely ne kerüljön betöltésre? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
28/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2022. évi költségvetési tervezetében a 
Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár kiadásainak csökkentésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel felkéri a Nagyközségi József Attila 
Művelődési Ház és Könyvtár megbízott intézményvezetőjét, hogy az intézmény 
működését nem veszélyeztető módon, 2022. évben az intézményben 1 fő 8 órás üres 
álláshely vonatkozásában új jogviszonyt ne létesítsen, így az önkormányzat 2022. évi 
költségvetési tervezetében a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
kiadásait 3.453.464,- forinttal csökkenti. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
az Ozoróczky Mária Szociális Központban egy 4 órás üres álláshely ne kerüljön betöltésre? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadja, és a 
következő határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
29/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2022. évi költségvetési tervezetében az 
Ozoróczky Mária Szociális Központ kiadásainak csökkentésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel felkéri az Ozoróczky Mária Szociális 
Központ intézményvezetőjét, hogy az intézmény működését nem veszélyeztető 
módon, 2022. évben az intézményben 1 fő 4 órás üres álláshely vonatkozásában új 
jogviszonyt ne létesítsen, így az önkormányzat 2022. évi költségvetési tervezetében az 
Ozoróczky Mária Szociális Központ kiadásait 1.842.373,- forinttal csökkenti. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a NÜVI-nél egy 4 órás üres álláshely ne kerüljön betöltésre? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
30/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2022. évi költségvetési tervezetében a 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény kiadásainak csökkentésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel felkéri a Nagyközség Üzemeltetési 
és Vagyonkezelő Intézmény megbízott intézményvezetőjét, hogy az intézmény 
működését nem veszélyeztető módon, 2022. évben az intézményben 1 fő 4 órás üres 
álláshely vonatkozásában új jogviszonyt ne létesítsen, így az önkormányzat 2022. évi 
költségvetési tervezetében a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 
kiadásait 1.842.373,- forinttal csökkenti. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a polgármesteri hivatalban egy üres álláshely ne kerüljön betöltésre? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen, 1 nem szavazattal elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
31/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2022. évi költségvetési tervezetében a 
Jászladányi Polgármesteri Hivatal kiadásainak csökkentésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel felkéri a Jászladányi Polgármesteri 
Hivatal intézményvezetőjét, hogy az intézmény működését nem veszélyeztető módon, 
2022. évben az intézményben 1 fő 8 órás üres álláshely vonatkozásában új jogviszonyt 
ne létesítsen, így az önkormányzat 2022. évi költségvetési tervezetében a Jászladányi 
Polgármesteri Hivatal kiadásait 3.684.746,- forinttal csökkenti. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
az intézmények, akik közfoglalkoztatottakat szeretnének foglalkoztatni, tervezzék be 
költségvetésükbe a közfoglalkoztatottak bérköltségeinek terhét? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
32/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2022. évi költségvetési tervezetében az 
intézményekben foglalkoztatott közfoglalkoztatottak bérköltségeinek betervezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel felkéri az intézményvezetőket, hogy 
az intézményükben foglalkoztatott közfoglalkoztatottak bérköltségét tervezzék be az 
intézmény 2022. évi költségvetésébe. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet azzal, hogy a 
háziorvosi helyettesítési díj emelése beépítésre kerüljön a költségvetésbe? 
A Képviselő-testület a javaslatot 0 igen, 8 nem szavazattal egyhangúlag elutasítja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
33/2022. (II. 10.) sz. határozata 

 
Az önkormányzat 2022. évi költségvetési tervezetében az önkormányzat kiadásainak 
növelésére vonatkozó Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági javaslat 
elutasításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elutasítja a Pénzügyi-
Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatát, hogy az önkormányzat 2022. évi 
költségvetési tervezetében az önkormányzat dologi kiadásait növelje, az I. és III. 
számú háziorvosi körzet helyettesítés díjának emelt összegével. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ért egyet a javaslattal, hogy ne 
fogadja el a testület a költségvetés tervezetet, hanem a pénzügyi osztály a módosításokat a 
február 23-i pénzügyi és február 24-i testületi ülésre vezesse át a rendelet tervezetben? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
34/2022. (II. 10.) sz. határozata 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2022. évi költségvetési tervezetének 
módosítására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel nem fogadja el az önkormányzat 
2022. évi költségvetési tervezetét az előterjesztés szerint. 
Képviselő-testület megbízza a Jászladányi Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Osztályát, 
hogy a 28/2022. (II. 10.) – 32/2022. (II. 10.) számú Képviselő-testület határozatokban 
foglalt módosításokat építse be az önkormányzat 2022. évi költségvetési tervezetébe 
és felkéri Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a pénzügyi osztály által 
átdolgozott költségvetési tervezetet terjessze a Pénzügyi Bizottság 2022. február 23-i 
és a Képviselő-testület 2022. február 24-i ülésére. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
2 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés pályázat benyújtására önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 
támogatására, a pályázat saját erejének biztosításáról szóló 2/2022. (II. 1.) számú 
határozat módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: az előző testületi határozatban nem volt jó a 
megfogalmazás, a Mező utca eleje és vége szöveg helyett a határozatban úgy kell 
megfogalmazni a felújítandó utcarészt, hogy Mező utca I. szakasza 1-5. sz. ingatlan között 
(hrsz.: 863) 60 fm hosszban és 3 méter szélességben, és a Mező utca II. szakasza 32-40. sz. 
ingatlan között (hrsz.: 863) 90 fm hosszban és 3 méter szélességben. Ennyi változás lenne az 
előző határozathoz képest. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az elhangzott 
módosítással? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
35/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Pályázat benyújtására önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására, 
a pályázat saját erejének biztosításáról szóló 2/2022. (II. 1.) számú határozat 
módosítására 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a 2/2022. (II.1.) számú határozatával 
döntött arról, hogy pályázatot nyújt be Magyarország 2022. évi központi 
költségvetéséről szóló 2021. évi XC. törvény 3. melléklet 3.5 Belterületi utak, járdák, 
hidak felújítása jogcím vonatkozásában a Belügyminisztériumhoz, az önkormányzati 
feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása pályázati kiírásra, jászladányi szilárd 
burkolatú közutak felújítására. 
 
A Képviselő-testület a 2/2022. (II. 1.) számú határozatát az alábbiak szerint módosítja. 
 
A pályázat teljes költsége: 23 616 285,- Ft 
Támogatás összege (85%): 20 000 000,- Ft 
Önerő (15%): 3 616 285,- Ft 
 
A pályázat keretében az alábbi közutak szilárd burkolata lesz felújítva: 

 
• Pillangó utca (hrsz.: 2512) 330 fm hosszban és 3 méter szélességben, 
• Dobó István utca (hrsz.:1731) 325 fm hosszban és 3 méter szélességben, 
• Mező utca I. szakasza 1-5. sz. ingatlan között (hrsz.: 863) 60 fm hosszban és 3 

méter szélességben, 
• Mező utca II. szakasza 32-40. sz. ingatlan között (hrsz.: 863) 90 fm hosszban és 3 

méter szélességben. 
 

Képviselő-testület a pályázat saját erejét 3 616 285,- Ft-ot az önkormányzat 2022. évi 
költségvetésében a várható iparűzési adó többletbevétele terhére biztosítja. 
 
Felelős: Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
Határidő: 2022. február 14. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
2 6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az általános iskolai felvételi körzethatárok véleményezésére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: minden évben megkeresi a képviselő-testületet a Jászberényi 
Tankerületi Központ annak érdekében, hogy az általános iskolai felvételi körzeteket 
véleményezze. Jelen pillanatban Jászladány tekintetében mindkét általános iskolánál a 
település teljes közigazgatási területe van meghatározva, ez évek óta így van. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy az írásos anyagtól eltérő javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az 
előterjesztéssel? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
36/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Az általános iskolai felvételi körzethatárok véleményezéséről 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az „Előterjesztés az 
általános iskolai felvételi körzethatárok véleményezéséről” tárgyú napirendi pontot 
megtárgyalta és az alábbiak szerint határozott: 

 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete Jászladány 
nagyközség esetében az általános iskolai felvételi körzethatárok meghatározása 
során a 

 

Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskola: Jászladány nagyközség teljes 
közigazgatási területe 
 

Szászbereki Kolping Katolikus Általános Iskola Jászladányi Tagintézménye: 
Jászladány nagyközség teljes közigazgatási területe 
 

felvételi rendet elfogadja, azzal egyetért. 
 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Jászberényi Tankerületi Központ 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
2 7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Egyebek 
Előadó: Bagi Zsolt Arnold alpolgármester 
 Bertalan László képviselő 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Bagi Zsolt Arnold alpolgármester úr és Bertalan 
László képviselő úr kérte ezt a napirendi pontot, átadja részükre a szót. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: 2 havi költségtérítését szeretné felajánlani a vöröskereszt 
részére, 2 havi költségtérítését a polgárőrség részére.  
 
Bertalan László képviselő: 2 havi tiszteletdíját szeretné felajánlani a polgárőrség részére az 
orvosi rendelőben kialakult problémák miatt új kamerarendszer kiépítésére.  
 
Seresné Lados Éva képviselő: 1 havi tiszteletdíját szeretné felajánlani a polgárőrség részére.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: 2 havi tiszteletdíját szeretné felajánlani a polgárőrség részére 
kamerarendszerek kiépítésére.  
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Gyárfás Lajos képviselő: 1 havi tiszteletdíját szeretné felajánlani a polgárőrség részére. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: 1 havi tiszteletdíját szeretné felajánlani a polgárőrség részére. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Bagi Zsolt 
alpolgármester 2 havi költségtérítésének felajánlásával a Vöröskereszt támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
37/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester költségtérítésének felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Bagi 
Zsolt Arnold alpolgármester február és március havi költségtérítés felajánlását  havi 
bruttó 21.450,- forint, összesen bruttó 42.900,- forint összegben a Magyar 
Vöröskereszt Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Szervezet Jászladányi Alapszervezete 
támogatására. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bagi Zsolt Arnold alpolgármester helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 

 4./ Magyar Vöröskereszt Jászladányi Alapszervezete 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Bagi Zsolt 
alpolgármester 2 havi költségtérítésének felajánlásával a Polgárőrség támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
38/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester költségtérítésének felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Bagi 
Zsolt Arnold alpolgármester április és május havi költségtérítés felajánlását havi bruttó 
21.450,- forint, összesen bruttó 42.900,- forint összegben a Jászladányi Polgárőr 
Egyesület támogatására. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bagi Zsolt Arnold alpolgármester helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 

 4./ Jászladányi Polgárőr Egyesület 
  é r t e s ü l n e k .  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Bertalan László 
képviselő 2 havi tiszteletdíj felajánlásával a Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
39/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Bertalan László képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Bertalan 
László képviselő február és március hónapra járó havi bruttó 48.350,- forint tiszteletdíj 
és 5.657,- forint járulékai, összesen bruttó 108.014,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a 
Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bertalan László képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Jászladányi Polgárőr Egyesület 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Seresné Lados 
Éva képviselő 1 havi tiszteletdíjának felajánlásával a Polgárőrség támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
40/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Seresné Lados Éva képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Seresné 
Lados Éva képviselő február hónapra járó bruttó 54.850,- forint tiszteletdíj és 6.417,- 
forint járulékai, összesen bruttó 61.267,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a Jászladányi 
Polgárőr Egyesület támogatására 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Seresné Lados Éva képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Jászladányi Polgárőr Egyesület 
  é r t e s ü l n e k .  
 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Dr. Bakos Beáta 
képviselő 2 havi tiszteletdíj felajánlásával a Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
41/2022. (II. 10.) sz. határozata 
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Dr. Bakos Beáta képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Dr. 
Bakos Beáta képviselő február és március hónapra járó havi bruttó 48.350,- forint 
tiszteletdíj és 5.657,- forint járulékai, összesen bruttó 108.014,- Ft tiszteletdíj-
felajánlását a Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Dr. Bakos Beáta képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Jászladányi Polgárőr Egyesület 
  é r t e s ü l n e k .  
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Gyárfás Lajos 
képviselő 1 havi tiszteletdíj felajánlásával a Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
42/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Gyárfás Lajos képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Gyárfás 
Lajos képviselő február hónapra járó bruttó 48.350,- forint tiszteletdíj és 5.657,- forint 
járulékai, összesen bruttó 54.007,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a Jászladányi Polgárőr 
Egyesület támogatására 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Gyárfás Lajos képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Jászladányi Polgárőr Egyesület 
  é r t e s ü l n e k .  
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Dr. Mikola Nóra 
képviselő 1 havi tiszteletdíj felajánlásával a Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
43/2022. (II. 10.) sz. határozata 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Dr. 
Mikola Nóra képviselő február hónapra járó bruttó 48.350,- forint tiszteletdíj és 
5.657,- forint járulékai, összesen bruttó 54.007,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a 
Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására 
 




